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PrazniËno okraπen in osvetljen trg 
ob drsaliπËu v mestnem jedru Kamnika 
se je v torek, 13. decembra, spremenil v 
novoletni bazar. RdeËa nit prireditve je bila 
dobrodelnost. Na stojnicah smo lahko kupili 
izdelke, ki so jih izdelali otroci s pomoËjo 
starπev in vzgojiteljic na delavnicah v vrtcih 
VVZ Antona Medveda, del izkupiËka pa 
je namenjen otrokom vrtca iz socialno 
ogroæenih druæin, ki jim bo s tem omogoËeno 
bivanje v naravi.

Otroci so nestrpno priËakali prihod dedka 
Mraza, dobrega decembrskega moæa. Z 
radovednimi oËkami in iskrivim veseljem ob 
njegovem prihodu so mu obljubili, da bodo 
pridni, da bodo ubogali mamice in atije in 
pospravljali igraËe. 

Ob prihajajoËih praznikih, za mnoge najlep πih 
v letu, æelim vsem bralcem in soustvarjalcem 
naπega Ëasopisa prijeten boæiË v krogu najbliæ jih. 
Novo leto 2012 pa naj prinese mir, sreËo, zdravje 
in zadovoljstvo v majhnih stvareh.

Tokrat smo pripravili veË prazniËno obarvanih 
vsebin, anket in pogovorov ∑ na straneh 
8 do 11. Urednica SA©A MEJA»

Letoπnje predËasne parlamentarne volitve so bile 
v marsiËem nekaj posebnega. Na dræavni ravni jih 
je zaznamovala presenetljiva zmaga nove stranke 
Pozitivna Slovenija Zorana JankoviÊa pred Janπevo 
SDS, ki so ji predvolilne napovedi in ankete sicer 
napovedovale gladko zmago. 

Tudi v naπi volilni enoti, ki obsega obmoËje obËin 
Kamnik in Komenda, je bilo razburljivo. Medtem, 
ko je tudi tu prepriËljivo zmagala Lista Zorana Jan-
koviÊa Pozitivna Slovenija z Branetom GoluboviÊem 
s 6.129 glasovi oz. 31,76% pred SDS z Damjanom 
Hribarjem s 4.690 glasovi oz. 24,30%, se je uvrstitev 
v parlament nasmihala in odmikala mag. Mateju 
Toninu, kandidatu na lokalni ravni tretjeuvrπËene 
stranke Nova Slovenija, ki so mu volivci namenili 
1.982 glasov oz. 10,27%. 

Tudi letos je Glasbena πola Kamnik v mesecu decembru obiskala VVZ 
Antona Medveda Kamnik, podruænice Roæle, SneguljËica, Pestrna, 
KamenËek, SonËek, Vrtec in O© Nevlje ter Vrtec Zarja. Z glasbenimi 
nastopi je priËarala veselo in sproπËeno ter prazniËno obarvano pred-
novoletno vzduπje in razveselila tako otroke kot tudi zaposlene.
Fotografija je nastala v vrtcu SneguljËica (z leve): Matic Tonin, Peter 
GregoriË, prof. Darja Seliπkar, Gaπper Tonin.

Na gradu Zaprice je v sredo, 
14. decembra, potekala sloves-
nost ob 50-letnici MedobËin-
skega muzeja Kamnik, s katero 
je odprta nova stalna razstava 
v muzeju z naslovom Odsevi 
kamniπkih tisoËletij. Razstava 
prikazuje æivljenjski prostor 
πirπega kamniπkega obmoËja 
od do sedaj znanih paleonto-
loπkih najdb, prvih poselitev, 
nastanka mesta do 19. stoletja. 
Predstavlja druæbe posameznih 
obdobij, politiËne, socialne, 
gospodarske razmere, promet, 
kulturo, umetnost in vsakdanje 
æivljenje. Æivljenje preteklih ti-
soËletij se nam razkriva skozi 
skrbno izbrano in predstav-
ljeno materialno in duhovno 
dediπËino. VeËina arheoloπkih 
predmetov πe nikdar ni bila 

predstavljena 
πirπi strokov-
ni in laiËni 
javnosti.

Tik pred zakljuËkom redakcije smo se v 
druæbi Velika planina pozanimali, kako je 
z obratovanjem nihalke. V teh dneh pote-
kajo πe zadnji tehniËni pregledi pristojnih 
institucij v zvezi z opravljenim remon-
tom in vgradnjo nove strojnice nihalke 
na zgornji postaji, zaradi Ëesar nihalka 
in sedeænica na planini od 22. septembra 
ne obratujeta. V druæbi Velika planina 

Trg ob drsaliπËu je postal smeha poln novoletni bazar
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Kamnik in Komenda 
dobila poslanca

Mag. Matej Tonin je novoizvoljeni poslanec Dræav-
nega zbora. 

V prihodnjih dneh zaËetek 
obratovanja nihalke na Veliki planini

Zaradi tesnega rezultata in razlike le nekaj gla-
sov med kandidatoma NSi v 1. volilni enoti Anto-
nom Kokaljem in mag. Matejem Toninom, je bilo 
potrebno poËakati vse do πtetja zadnjih glasov, 
oddanih na ambasadah. Ti so dokonËno potrdili, 
da resniËno πteje vsak glas in da bo Kamnik in 
Komendo v Dræavnem zboru v tem mandatu za-
stopal mag. Matej Tonin. Æe vrsto let je aktiven v 
obËinski politiki in v stranki, pri poslanskem delu 
pa mu bodo πe kako prav priπle izkuπnje, ki jih je 
pridobil v Ëasu Janπeve vlade, ko je bil v mandatu 
2004-2008 sodelavec poslanske skupine NSi v DZ. 
Prav danes je Tonin prviË sedel na poslanski stol 
v veliki dvorani DZ, ko se je na prvi konstitutivni 
seji sestal Dræavni zbor v novi sestavi.

Poslancu mag. Mateju Toninu in zmagovalcu volitev 
v naπi volilni enoti Branetu GoluboviÊu iskrene Ëestitke 
iz naπega uredniπtva! 

Prvi pogovor z njima objavljamo na 2. strani. 
»e se vrnemo k rezultatom, je dosedanja po-

slanka mag. Julijana Bizjak Mlakar ∑ DeSUS dosegla 
Ëetrti rezultat s 1.533 glasovi oz. 7,94%, Saπo Todo-
roviÊ ∑ Dræavljanska lista Gregorja Viranta 1.444 
glasov oz. 7,48%, Tomaæ Besek ∑ SD 1.441 glasov oz. 
7,47%, Peter Svetina ∑ SLS 974 glasov oz. 5,05%, 
Nina Mavrin ∑ SNS 297 glasov oz. 1,54%, Denis 
MariÊ ∑ Stranka za trajnostni razvoj Slovenije 228 
glasov oz. 1,18%, ostale stranke in kandidati pa so 
dosegli manj kot odstotek glasov volivcev v naπi 
volilni enoti.

 

SA©A MEJA»

predvidevajo, da bi lahko nihalka ponovno 
zapeljala na planino do boæiËa. Zaposleni 
si moËno prizadevajo, da bodo obiskovalci 
priljubljene polnoËnice na planino priπli 
tudi z nihalko. Vse ljubitelje Velike pla-
nine vabijo, da se toplo obleËeni in obuti 
pridruæijo mnoæici romarjev, ki se vsako 
leto znova zberejo ob kapelici Marije Sne-
æne v pastirskem naselju.

Nova stalna razstava ob 50-letnici MedobËinskega muzeja Kamnik 

Odsevi kamniπkih tisoËletij

Dragi bralci, prva πtevilka Kamniπkega obËana v novem 
letu bo izπla  13. januarja. Rok za oddajo Ëlankov in fotogra-
fij je v petek, 6. januarja; zahvale in oglase pa lahko oddate 
πe v sredo, 11. januarja, v uredniπtvu v Kamniku, Glavni 
trg 23 (stavba med obËino in sodiπ Ëem), tel.: 01/83 91 311, 
041/662-450, e-naslov: sasa.mejac@siol.net.

Aktualno πtevilko Kamniπkega obËana lahko prebirate 
tudi v elektronski izdaji na www.kamnik.si ali tam pobr-
skate po arhivskih πtevilkah.
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Spoštovani volilke in volilci,

zahvaljujemo se Vam za izkazano 
podporo na zadnjih predčasnih 

volitvah v Državni zbor.

Še naprej se bomo trudili za

BLAGINJO
vseh občanov 

Kamnika in Komende,
tako v občinskem svetu obeh občin 

kot tudi v Državnem zboru.

Občankam in občanom 
občin Kamnik in Komenda

želimo veliko sreče in uspeha
v prihajajočem letu 2012.

Spoštovane obcanke in obcani,

HVALA 
za vsak glas, ki ste ga nam namenili.
Z njim bomo ravnali odgovorno in preudarno za 
gospodarsko konkurencno, socialno, solidarno, 
pravno in varno državo.
Želimo vam, da praznicne dni preživite v krogu 
najdražjih ter leto 2012 napolnite z dobrimi dejanji.

Zoran Jankovic in  Brane Golubovic

Edina prava socialna 
stranka se Vam  zahvaljuje 
za zaupanje na volitvah.

Želimo Vam prijetne praznike in srečno, uspešno  
ter zdravja polno novo leto 2012.

NajveË 
glasov 
Branetu 
GoluboviÊu

V naπi volilni enoti, ki obsega ob-
moËje obËin Kamnik in Komenda so 
ti volivci na predËasnih parlamentar-
nih volitvah namenili najveË glasov 
- 6.129 oz. 31,76%. Kako komentiraπ rezultat in Ëemu pripisujeπ tvoj uspeh 
in uspeh JankoviÊeve Pozitivne Slovenije? 

Uspeh Pozitivne Slovenije je zasluga njenega predsednika Zorana JankoviÊa 
ter seveda vsakega od nas, ki smo nastopali na listi, ki ji tako mediji kot jav-
nomnenjske raziskave niso dajale moænosti, da zmaga na volitvah. V zmago 
in nas pa je vseskozi verjel Zoran JankoviÊ.

On, dobra kamniπka in komendska ekipa, moje delo, vrednote, znanje, iz-
kuπnje in jasna staliπËa ter dobro zastavljena kampanja so pripomogli k temu, 
da je Pozitivna Slovenija v Kamniku in Komendi dobila nadpovpreËni rezultat 
glede na Slovenijo in moËno zmagala pred drugouvrπËeno stranko.

Kako to, da si se odloËil za Listo Zorana JankoviÊa? 
Vse vodilne stranke in njihovi predsedniki so æe imeli moænost, da se izka-

æejo z delom v vladi in pokazali so, kaj zmorejo in znajo, Zoran JankoviÊ πe ne. 
Zato sem podprl njegovo kandidaturo in tudi sam kandidiral. Zoran JankoviÊ 
ima vizijo in znanje, predvsem pa verjame v ekipo in njeno sposobnost ter 
se dræi naËela, da po odkritem dialogu in dogovoru z vsemi partnerji sledi 
konkretna izvedba dogovorjenega. 

Kot smo spremljali, si se dokaj pozno vkljuËil v volilno tekmo? 
Zoran JankoviÊ je s svojimi izkuπnjami, dosedanjimi uspehi in karizmo æe 

sam po sebi velik magnet za volivke in volivce, zato smo temu prilagodili kam-
panjo na lokalni ravni. Sprva smo pridobivali podporo pri mnenjskih voditeljih. 
Vidni del kampanje pa smo zaËeli πele 26.11. s plakati, objavami v medijih, 
obiski na terenu, ipd. Glede na rezultat se je tovrstna kampanja obrestovala, 
saj so nam ankete napovedovale odstotek ali dva pod povpreËjem Pozitivne 
Slovenije na nacionalni ravni, kar je glede na naπ okraj priËakovano, a nam je 
na koncu uspelo biti nad povpreËjem in zmagati.

Kakπen dan je bila zate nedelja, 4. decembra 2011?
»e sem imel pred letom dni izredno velika priËakovanja in sem ta priËako-

vanja delil z veliko mnoæico prijateljev in podpornikov, sem tokrat rezultate 
priËakal z najoæjo ekipo z æeljo, da v Kamniku in Komendi zmagamo ter s 
tem dokaæemo, da ideja, ki smo jo zagovarjali pred letom dni πe ni zamrla, 
da se ljudje zavedajo pomena sodelovanja, spoπtovanja in znanja za razvoj 
skupnosti.

Kako ocenjujeπ volilno kampanjo in rezultate volitev - tako na dræavni 
ravni kot na lokalni ravni?

Intenzivnost kampanje je bila od kandidata do kandidata razliËna, vse-
kakor pa korektna. 

Rezultat je, glede na najveËje πtevilo volivcev v naπem okraju na Gorenj-
skem, kamor smo umeπËeni, priËakovan. Za Mateja Tonina sem priËakoval 
uvrstitev v parlament, Ëe bo stranka prestopila parlamentarni prag, a nisem 
priËakoval, da bo na koncu odloËalo le nekaj glasov. Seveda je preseneËenje 
zmaga Pozitivne Slovenije glede na javnomnenjske ankete, a potrebno je 
priznati, da so se odloËilni pravi in nepravi koraki predsednikov strank delali 
zadnje tri dni pred volitvami. Pozitivni koraki so bili odloËni, kar so prepo-
znali tudi volivci in volivke ter Pozitivni Sloveniji in Zoranu JankoviÊu zaupali 
odgovornost.

Glede na veliko πtevilo glasov, ki so ti jih namenili volivci, se æe πuπlja 
o tem, da se ti ob imenovanju kandidatke Pozitivne Slovenije iz naπe 
volilne enote nasmiha mesto v DZ, kar bi pomenilo, da bi imelo ob-
moËje kamniπke in komendske obËine kar dva poslanca, kar bi bilo 
prviË v zgodovini?

Zame so volitve konËane, gledam naprej. Dosegli smo cilj, zmago v okraju, 
kar sem tudi napovedal v enem izmed medijev pred volitvami, nismo pa dose-
gli moje izvolitve v parlament. »e se bo ≈sprostilo« mesto v parlamentu, bom 
to sprejel z veliko mero odgovornosti in ponosa. Poslanec je predstavnik vseh 
Slovenk in Slovencev, ne samo svojega okraja in cilj v teh teækih Ëasih je, da se 
vsi predstavniki ljudstva zavedajo, da brez medsebojnega sodelovanja ne bo 
premikov naprej, da bo potrebno gledati gozd, ne posameznih dreves. Cilj ne 
sme biti vzpostavitev stanja pred krizo temveË vzpostaviti sistem, ki ne bo ni-
kogar pozabil ali izloËil, druæbo, ki bo v srediπËe postavila Ëloveka in skupnost 
ter blaginjo, gospodarska rast pa bo samo orodje za dosego tega cilja.

Pogovarjala se je SA©A MEJA»

Letoπnje volitve so bile za neka-
tere zelo razburljive. Glede na to, 
da so preπtete glasovnice s pred-
Ëasnih in rednih voliπË po Sloveniji 
napovedovale tvojo tesno uvrstitev v 
parlament (zaradi razlike le nekaj 
glasov v primerjavi s strankarskim 
kolegom Antonom Kokaljem iz iste 
volilne enote) je bilo potrebno za 
dokonËno potrditev poËakati πe na 
preπtete glasove iz tujine. Ti so v 
ponedeljek, 12. decembra, potrdili, 
da boπ sedel na enega izmed πtirih 
poslanskih sedeæev v parlamen-
tu, ki so jih volivci namenili Novi 
Sloveniji (ta se po treh letih tako 
ponovno vraËa v parlament). Je bil 
ta teden dni Ëakanja in negotovosti 
æivËen, naporen? 

Volilna nedelja in dnevi po 
njej so bili prepojeni z najraz-
liËnejπimi Ëustvi. Takoj po objavi 
vzporednih volitev sem se s svojo 
ekipo veselil, da se je Novi Slo-
veniji uspelo prebiti v parlament, 
vendar je bilo to veselje prepoje-
no z grenkobo, saj naπim partner-
jem iz SDS ni uspelo zmagati. Ko 
so zaËeli prihajati prvi rezultati 
z voliπË v Tuhinjski dolini, kjer 
sem dobil izjemno podporo, smo 
se znova veselili, saj je kazalo, da 
bom izvoljen za poslanca. ZaËele 
so prihajati prve Ëestitke. Ko se 
je ura bliæala enajsti, se je v na-
πem πtabu naselila æalost. Kazalo 
je, da mi je do izvolitve manj-
kal natanËno en glas. Po veË kot 
mesecu dni garanja od jutra do 
veËera je ta rezultat marsikoga 
v mojem volilnem πtabu potrl. 
Moram priznati, da so tekle tudi 
solze. Priπel je nov dan in z njim 
πe dva glasova po poπti. Prido-
bil sem stotinko odstotka pred-
nosti in znova je kazalo, da sem 
izvoljen za poslanca. Ne znam 

Mag. Matej Tonin je naπ poslanec v Dræavnem zboru

opisati, kako dragocena sta bila 
ta dva glasova, saj sta moji ekipi 
pomagala, da smo laæje preboleli 
razoËaranje pretekle noËi, vendar 
smo se zavedali, da tekma πe ni 
odloËena. Zaradi tako majhne 
razlike smo nestrpno Ëakali gla-
sove iz tujine. Kot da ne bi bilo 
dovolj, je bilo izjemno tesno tudi 
v tujini. »e bi v tujini dobil samo 
πtiri glasove manj, bi bil izvoljen 
moj strankarski kolega Kokalj, 
tako pa smo se lahko dokonËno 
razveselili moje uradne izvolitve. 
Prav moj primer kaæe, kako po-
memben je vsak glas, zato se πe 
enkrat iskreno zahvaljujem vsem 
1982 volivkam in volivcem, ki so 
verjeli vame in me podprli. 

Kako ocenjujeπ volilno kampa-
njo?

Volilna kampanja v obËini 
Kamnik je bila relativno mirna. 
Razen volilnih plakatov in tra-
dicionalnih predvolilnih stojnic 
posebne kampanje ni imel nihËe 
izmed kandidatov. V primerjavi 
s preteklimi volitvami sem imel 
letos priloænost, da sem sodeloval 
na televizijskih sooËenjih. Za ko-
nËen uspeh se mi zdi pomemb-
no, da smo πli v to kampanjo z 
odliËnim programom in da smo 
bili v svojih nastopih jasni. Letos 
nisem zaznal elementov negativ-
ne kampanje, kot na primer lani, 
ko sem izza πankov skoraj vsako-
dnevno izvedel kaj novega o sebi. 
Hvaleæen sem svojim prijateljem, 
ki so mi tako kot vedno doslej, 
stali ob strani in mi pomagali v 
kampanji.

Tvoj komentar rezultatov volitev 
na dræavni in lokalni ravni?

Zagotovo me je presenetila 
zmaga Pozitivne Slovenije, saj 
so vse ankete napovedovale 
prepriËljivo zmago SDS. Ostale 
stranke so se odrezale v skladu 
z mojimi priËakovanji. Zase lah-
ko reËem, da me je pozitivno 
presenetila zelo dobra podpora 
v Tuhinjski dolini, kakπen od-
stotek veË pa sem priËakoval 
na Duplici. Vedno se najbolj 
bojim rezultatov v domaËi kra-
jevni skupnosti, saj te doma 
volivci najbolj poznajo. ToËno 
vedo, Ëesa si sposoben in Ëesa 
ne. Vedo, kaj lahko realno pri-
Ëakujejo od tebe. Neizmerno 
sem se razveselil, ko sem videl, 
da me je na domaËem voliπËu 
podprlo 45 % volivcev. »e ne bi 
imel podpore v domaËih krajih, 
bi vedel, da je priπel Ëas, da se 
neham ukvarjati s politiko. 

S Ëim, misliπ, da si prisluæil za-
upanje volivcev?

To je bolj vpraπanje za volivce 
in nanj teæko odgovorim. Pre-
priËan pa sem, da je poπtenost 
na dolgi rok nagrajena. Æal v 
javnosti nastaja vtis, da se s po-
πtenim delom ne da uspeti in da 
je pomembno samo, kdo se bolj 
znajde v æivljenju. Mnogi so me 
spraπevali, zakaj ne prestopim v 
kakπno drugo stranko po neuspe-
hu leta 2008. Vsakemu povem, da 
pravi borci ne zapuπËajo ladje 
ob prvem viharju. NekoË mi je 

dober prijatelj rekel: pravi pri-
jatelji so tisti, ki s teboj vztrajajo 
v dobrem in slabem. Ta misel mi 
v glavi odzvanja vedno, ko mi 
je teæko. 

Glede na to, da si æe vrsto let 
aktiven v obËinski politiki, drugi 
mandat si tudi obËinski svetnik. 
Kako boπ uspel zdruæevati delo 
in interese? Velja prepriËanje, da 
ima obËina, ki ima v parlamentu 
poslanca, boljπi poloæaj in ≈ugod-
nosti« kot tiste brez poslanca ali 
poslanke. Kaj meniπ? 

Desetega decembra je mini-
lo natanËno deset let, odkar se 
ukvarjam s politiko. NiË mi ni 
bilo prihranjeno. Nisem imel no-
benega botra, skozi vse stopnice 
v podmladku in v stranki sem 
se moral prebijati sam. Za me-
noj so πtiri volitve. Vse izkuπnje 
bom poskuπal povezati v celoto 
in jih koristno uporabiti. Pri delu 
obËinskega sveta se velikokrat 
sreËujemo s teæavami, ki so po-
sledica slabe ureditve na dræav-
ni ravni. Na te pomanjkljivosti 
bom opozarjal in jih poskuπal 
odpravljati v dræavnem zboru. 
Hkrati bom lahko informacije 
iz dræavnega zbora prenaπal na 
obËinsko raven. »eprav so po-
slanci predstavniki vsega ljud-
stva, ne moremo mimo dejstva, 
da vsak poslanec æivi v nekem 
okolju, kjer se sreËuje s problemi 
in teæavami ljudi. Normalno je, 
da opozarja na probleme, ki jih 
tudi sam konkretno obËuti, zato 
so zagotovo v doloËeni prednosti 
obËine, ki imajo poslanca. 

Kako boπ zastopal interese ob-
Ëank in obËanov obËin Kamnik in 
Komenda?

Zavedam se, da so priËakova-
nja obËank in obËanov velika, 
vpliv enega poslanca pa omejen. 
Po naravi sem vztrajen, zato bo 
moje sitnarjenje mogoËe kakπne-
ga uradnika spodbudilo, da bo 
doloËeno dovoljenje izdal hitreje 
kot bi ga sicer. MogoËe bo tudi 
kakπno poslansko vpraπanje po-
magalo, da se stvari premakne-
jo z mrtve toËke. MogoËe bo 
medijski pritisk pomagal, da bo 
vlada dala kakπen evro veË za 
kamniπke in komendske projekte. 
Namesto kamniπkega in komend-
skega æupana sem pripravljen de-
æurati po vladnih uradnih in mi-
nistrstvih, Ëe bo to pomagalo, da 
se bo kakπen projekt realiziral 
hitreje. Æe sedaj pa vse obËanke 
in obËane po novem letu vabim 
v poslansko pisarno.

Pogovarjala se je SA©A MEJA»

Potem, ko je v ponedeljek, 12. decembra, Dræavna volilna komisija 
preπtela πe glasovnice, oddane na ambasadah, je bilo zaradi tesnega 
izida kandidatov Nove Slovenije v naπi volilni enoti dokonËno jasno, 
da je novoizvoljeni poslanec v DZ mag. Matej Tonin. Ob tem uspehu 
so se veselili pri Toninovih v Tuhinju skupaj s sorodniki, prijatelji in 
drugimi podporniki. 
Na sliki Matej Tonin z domaËimi: oËe Vojko, mami Joæi, zaroËenka 
Marjeta ter sestri Maja in Simona.

Spoπtovani,
samo z besedo hvala ne morem opisati obËutka 
hvaleænosti za vaπo podporo na minulih volitvah. Z 
zavzetim delom bom poskuπal dokazati, da vaπ glas 
ni bil vræen stran. 
Ob prihajajoËih praznikih Vam in Vaπim dragim 
æelim blagoslovljene boæiËne praznike in ponosno 
praznovanje dneva samostojnosti in enotnosti. Leto, ki 
prihaja, pa naj Vam prinese miru in zadovoljstva.

mag. Matej Tonin, poslanec

- Iz da ja telj Bi stri ca, d.o.o., Ka mnik, 
Ljubljanska cesta 3/a.
Odgovorna urednica Sa πa 
Me jaË, univ. dipl. ekon. Na 
pod la gi mnenja Ministrstva za 
kulturo sodi Ëasopis med proiz-
vode informativne narave. Medij 
Kamniπki obËan je vpisan v razvid 
medijev, ki ga vodi Ministrstvo 
za kulturo RS, pod zaporedno 
πtevilko 333. Kamniπki obËan 
izhaja dvakrat meseËno v nak-
ladi 20.000 izvodov. Na slov ure-
dniπt va: Ka mnik, Glav ni trg 
23 (zgradba med ob Ëi no in 
sodiπËem), tel.: 01/83-91-311, 
041/662-450, fax: 01/83-19-860, 
e-mail: sasa.mejac@siol.net 
Uradne ure: ponedeljek in petek 
od 9. do 15. ure, sreda od 9. do 12. 
in od 13. do 17. ure. NenaroËenih 
Ëlankov in fotografij ne honor-
iramo. GrafiËna priprava in tisk 
Set d.d., 21. 12. 2011.
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Konjeniški
klub

Komenda  
se ob izteku leta zahvaljuje 
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Sejem v Komendi

V A B I L O
Ob dræavnem prazniku Dnevu samostojnosti  

in enotnosti ObËina Kamnik in Druπtvo Demos 
na Kamniπkem vabita na slovesnost, 

ki bo v petek, 23. decembra ob 18. uri 
v kavarni Veronika, Japljeva 2 v Kamniku.

Slavnostni govornik bo  
naËelnik Upravne enote Kamnik Mihael Novak. 

V spremljajoËem kulturnem programu bodo nastopili: 
MPZ Odmev Kamnik pod vodstvom zborovodkinje Anice Smrtnik, 

vezno besedo in recitacije je pripravila prof. Marjeta Humar

Bliæajo se za mnoge najlepπi dnevi leta, Ëas, 
ko æivljenje za hip upoËasni svoj korak. Pre-
pusti se spominom na preteklost, Ëas mlado-
sti in praznikov v otroπtvu, hkrati pa je konec 
leta priloænost za spomine na leto, ki se poËasi 
poslavlja. Dovolite mi, da tudi sam nanizam 
nekaj spominov na leto 2011. Kljub teæki go-
spodarski situaciji je bilo izvedenih kar nekaj 
investicij.

V zadnjem letu smo sanirali, rekonstruirali 
ali pa asfaltirali 12 lokalnih cest, imeli smo 6 
investicij na podroËju vodovoda, 2 investiciji 
na podroËju javne razsvetljave, 5 investicij na 
podroËju kanalizacije, 3 investicije na otroπkih 
igriπËih, sanirali smo tudi 3 vodotoke (tukaj 
moram izpostaviti Motniπnico, ki je bila dolga leta pereË problem). 
©e vedno smo se sooËali tudi s posledicami plazov, v zadnjem 
letu smo jih sanirali 9, za njihovo izvedbo smo uspeπno prido-
bili dræavna sredstva. Obnovili smo πolsko igriπËe v O© ©martno 
v Tuhinju, obnovili PO© Sela (fasada, okna, notranjost) in PO© 
Nevlje(prizidek, okna, notranjost), prenovili dotrajane kotlovnice 
na PO© Mekinje in PO© Gozd ter zamenjali dotrajan rezervoar za 
kurilno olje na O© Stranje. Po nemalo teæavah zaradi nedoreËenih 
pogodb v preteklosti smo dokonËali in odprli vrtec KamenËek s pol-
letno zamudo. Po treh letih smo sanirali πkodo v vrtcu SneguljËica. 
Na projektu mestnih πol pa smo porabili najveË energije in smo v 
fazi spreminjanja ureditvenega naËrta, ki bo omogoËil zaËetek del 
na O© Toma Brejca. Veliko je bilo tudi govora o zamenjavi strehe 
na PleËnikovi postaji, kjer smo zadnji hip prepreËili veliko πkodo, 
kljub temu, da smo bili oznaËeni za barbare. Po zadnjih pogovorih 
se boljπi Ëasi obetajo tudi Maistrovi hiπi, po osmih letih pa se je 
zaËelo tudi reπevanje problema na Starem gradu, kjer pa πe nismo 
blizu reπitve. V Domu kulture smo postavili resonanËno steno, ki bo 

ObËina Kamnik in Zavod Oreli obveπËata,  
da je svoja vrata odprla 

SVETOVALNA PISARNA ZA STAREJ©E V OB»INI KAMNIK

Starejπi obËani Kamnika! 
Imate vpraπanja, stiske, ki jih sami ne zmorete reπiti? 
Si æelite le osebnega pogovora? 

Pridite na TomπiËevo 23 (pokrita trænica v centru Kamnika, 
poleg avtobusne postaje), tam se bo z vami brezplaËno po-
govoril prostovoljec. 
Delovanje: 
TOREK od 8. do 10. ure in »ETRTEK od 15. do 17. ure.

Vsem občankam in občanom Kamnika, 
Komende, Mengša in Domžal
želimo lepe božične praznike.

V letu, ki prihaja, 
pa zdravja, uspehov 

ter srečnih in varnih poti!

OB»INSKI SVET OB»INE KAMNIK
Komisija za mandatna vpraπanja, volitve in imenovanja 

objavlja
JAVNI POZIV K PREDLOÆITVI PREDLOGOV 

ZA PODELITEV PRIZNANJ OB»INE KAMNIK ZA LETO 2012

Kandidate za obËinska priznanja lahko predlagajo posamez-
niki, podjetja, zavodi, politiËne in druge organizacije, druπtva 
in drugi subjekti s sedeæem na obmoËju obËine Kamnik.

Priznanja obËine Kamnik so:
-  bronasto priznanje obËine Kamnik
-  srebrno priznanje obËine Kamnik
-  zlato priznanje obËine Kamnik
-  naziv Ëastni obËan

Podrobnejπa vsebina poziva z obrazloæitvijo pomena posa-
meznih priznanj in obvezne sestavine, ki jih mora vsebovati 
predlog, je objavljena na spletni strani obËine Kamnik (http://
www.kamnik.si/). Pisne predloge je potrebno predloæiti oz. 
posredovati v zaprti kuverti na naslov: ObËina Kamnik, Glav-
ni trg 24, 1241 Kamnik - s pripisom: ≈predlog za podelitev 
obËinskega priznanja za leto 2012«, in sicer do vkljuËno 19. 
januarja 2012.

OB»INA KAMNIK 
vse udeleæence javnega razpisa 

za dodelitev neprofitnih stanovanj v najem obveπËa, 

da sta z dnem 20.12.2011 na spletni strani: www.kamnik.si 
in na oglasni deski obËine objavljeni prednostni listi A in B 
upraviËencev za oddajo neprofitnih stanovanj v najem.

Spoπtovane obËanke in obËani obËine Kamnik!
omogoËala pevskim zborom boljπe nastope. 
Osrednji gasilski enoti smo kupili novo avtole-
stev, saj je bila stara æe zelo dotrajana (25 let) 
in neustrezna ter zato nevarna. S tem zagotav-
ljamo silam za zaπËito in reπevanje operativno 
sposobnost hitrega posredovanja, predvsem 
pa varnega posredovanja ob intervencijah, saj 
se je deleæ prebivalstva moËno poveËal... 

KonËana je tudi prenova pogonskega sklo-
pa nihalke na Veliki planini, ki bo omogoËila 
prevoz veËjega πtevila potnikov, poveËala pa 
se bo tudi hitrost potovanja, predvsem pa je 
zagotovljena varnost potnikov. Konec novem-
bra smo sprejeli proraËun za leto 2012, ki ni 
idealen in vsem vπeËen, a je prilagojen danim 

gospodarskim razmeram, ki naπe obËine niso obπle, ampak jih 
Ëutimo na vsakem koraku. Seveda je πe veliko spominov, a za vse 
ni dovolj prostora. Nekateri so prijetni, drugi manj, a vsi so del 
iztekajoËega se leta in so dragoceni.

Spoπtovane obËanke in obËani, v naslednjih dneh si bomo izre-
kali dobre æelje in se udeleæevali mnogih praznovanj. Spomnimo 
se tudi tistih, ki ne morejo praznovati, kot bi si æeleli, bodisi zaradi 
bolezni, slabega finanËnega stanja ali drugih osebnih stisk. V takπ-
nem poloæaju se lahko znajde vsak izmed nas. Vsak lahko Ëez noË 
ostane brez moænosti dostojnega æivljenja, obsojen na pomoË in 
usmiljenje drugih. 

Æelim vam boæiËne praznike, ki ne bodo izzveneli zgolj v hrupu 
potroπniπtva, in zunanjem bliπËu tisoËerih luËi. Naj praznovanje 
zazveni v krogu vaπih najdraæjih, v miru in povezanosti, da se bodo 
priægale luËke v srcih vseh. SreËno in v prihodnost zazrto leto 2012, 
naj se vam izpolni kar najveË æelja!

Vaπ æupan
MARJAN ©AREC

PrazniËno okraπen in osvetljen 
trg ob drsaliπËu v mestnem jedru 
Kamnika se je v torek, 13. decem-
bra, spremenil v Novoletni bazar. 
Otroci in vzgojitelji VVZ Antona 
Medveda so v sodelovanju z Agen-
cijo za razvoj turizma in podjetni-
πtva Kamnik postavili stojnice, na 
katerih smo kupili izdelki, ki so jih 
izdelali otroci s pomoËjo starπev in 
vzgojiteljic na delavnicah v vrtcih. 
RdeËa nit prireditve je bila dobro-
delnost, del izkupiËka je namreË 
namenjen otrokom vrtca Antona 
Medveda iz socialno ogroæenih 
druæin za bivanje v naravi, ki jih 
organizira vrtec.

Vstopnica na bazar je bil no-
voletni okrasek, ki so ga starπi 
skupaj z otrokom naredili doma 
iz jogurtovega lonËka, z njimi 
pa so okrasili novoletno smre-
Ëico ob vstopu na trg. Mnoæico 

Trg ob drsaliπËu je postal smeha poln Novoletni bazar

otrok s starπi ali starimi starπi je 
zabavala sneæna Vila Damjana 
Golavπek, zapeli so otroci zbo-
rËka vrtca Antona Medveda. 

≈Obiskovalci Novoletnega ba-
zarja ste ta dan priægali luËko 
upanja za marsikatero druæino 
otrok iz vrtca Antona Medveda,« 
je izpostavila Renata Hojs, rav-
nateljica VVZ Antona Medveda. 
Dr. Andreja Eræen, direktorica 
Agencije za turizem in podjet-
niπtvo Kamnik, je pohvalila do-
bro sodelovanje med turizmom 
in vzgojno varstvenim centrom, 
katerega rezultat je tudi Novo-

letni bazar. Ob tej priloænosti 
sta æupan Marjan ©arec in pod-
jetje Alp Agency d.o.o. otrokom 
vrtca VVZ Antona Medveda po-
darila fitnes naprave. 

Otroci so nestrpno priËako-
vali prihod dedka Mraza, ki se 
je pripeljal v mesto s koËijo in 
jih pozdravil na drsaliπËu in ob 
njem. Z radovednimi oËkami in 
iskrivim veseljem ob njegovem 
prihodu so mu obljubili, da 
bodo pridni in da bodo ubogali 
mamice in atije.

Besedilo in foto: 
SA©A MEJA»
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»e ne bomo zlepa dosegli svojega, gremo na ulice
Kot nam je razloæila obËinska uprava, je potrebno v prvi vrsti odlok 

o spremembah in dopolnitvah odloka o so-ustanovitvi zavoda Mladin-
ski center Kotlovnica Kamnik v doloËenih Ëlenih uskladiti z Zakonom 
o stvarnem premoæenju dræave in samoupravnih lokalnih skupnosti (v 
nadaljevanju ZSPDSLS). Zavodu Mladinski center Kotlovnica Kamnik (v 
nadaljevanju Zavod MCK), ki sicer izvaja neprofitne dejavnosti za mlade 
na obmoËju obËine Kamnik in iz Ëesar izhaja, da gre za dejavnosti v javnem 
interesu, so bili z odlokom dani v brezplaËno upravljanje in najem prostori v 
lasti obËine Kamnik. To ni v skladu s 30. Ëlenom ZSPDSLS, ki doloËa, da se 
nepremiËno premoæenje obËine odda v brezplaËno uporabo z neposredno 
pogodbo izkljuËno osebam javnega prava, nevladnim organizacijam in 
mednarodnim organizacijam, katerih Ëlanica je Republika Slovenija. Hkrati 
zakon doloËa, da mora uporabnik, ki sklene pogodbo o brezplaËni uporabi 
nepremiËnega premoæenja, kriti obratovalne stroπke, stroπke rednega vzdræ-
evanja in druge stroπke, za katere se stranki dogovorita s pogodbo. Zato je 
obËinska uprava predlagala spremembo Ëlena v odloku, ki se nanaπa na 
brezplaËen najem in pokrivanje obratovalnih stroπkov s strani obËine 
Kamnik. Poleg tega se je obËinska uprava na osnovi Zakona o zavodih 
(v nadaljevanju ZZ) odloËila, da podrobneje uredi medsebojne pravice in 
obveznosti ustanoviteljev, ki bi dopuπËale moænost ustanovitelja do izstopa 
iz Zavoda MCK, saj tega trenutno veljavni odlok ne ureja. 

Po mnenju nekaterih predstavlja ta sprejeti odlok zakljuËek pozitivne in 
uspeπne zgodbe, ki jo mladi iz Zavoda Kotlovnica piπejo æe nekaj let: naj-
bolj revolucionarna v obËinskem svetu je bila Ana Marija Suhoverπnik, 
SM-Zeleni Slovenije, ki je po emocionalnem nagovoru napovedala, da ji 
po neuspelem poskusu zagotovitve pogojev za kvalitetno preæivljanje 
prostega Ëasa mladine v Zavodu Kotlovnica, ne bo preostalo drugega kot 
da jih pozove, da svoj protest proti ukrepom obËinske uprave in æupana 
pokaæejo na ulici.

Na koncu maratonske seje so svetnice in svetniki sprejeli πe Predlog Od-
loka o uporabi sredstev proraËunske rezerve za leto 2012 - hitri postopek, 
Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sprejemu 
otrok v vrtec, Predlog Pravilnika o oddajanju nepremiËnega premoæenja 
obËine Kamnik v najem ter Predlog Okvirnega programa dela obËinskega 
sveta obËine Kamnik za leto 2012 v prvi obravnavi.

NINA IRT

Poroka turizma in πporta v Kamniku
S sprejetim odlokom o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 

Javnega zavoda Agencija za razvoj turizma in podjetniπtva obËina Kamnik 
kot ustanovitelj javnega zavoda razπirja dejavnost agencije na podroËje 
πporta za izvajanje nacionalnega programa πporta, aktivnosti πporta in 
rekreacije, za upravljanje, urejanje in vzdræevanje πportnih objektov v ob-
Ëini Kamnik, za opravljanje administrativnih, strokovnih, organizacijskih, 
tehniËnih in drugih del na podroËju πporta in rekreacije na obmoËju ob-
Ëine Kamnik. Razlog za sprejem odloka je uskladitev neskladij upravljanja 
javne πportne infrastrukture z veljavno zakonodajo. Upravljanje πportne 
infrastrukture v obËini Kamnik je sedaj urejeno zelo razliËno. VeËji del 
πportne infrastrukture, ki je tudi del osnovnih πol, je v upravljanju le-teh. 
Drugi del upravljanja πportne infrastrukture, ki je πole ne potrebujejo za 
potrebe izvajanja uËnega procesa, pa je v veËini primerov preneseno na 
razliËne πportne klube oz. druπtva (osebe zasebnega prava). Tako na pri-
mer letno kopaliπËe upravlja Plavalni klub Kamnik, teniπko igriπËe upravlja 
Tenis klub,...

Gregor Hribar, predsednik ©portne zveze Kamnik: ≈Predstavljam glas 
πportnikov. Sem volonter æe 7 let in nisem dobil niti evra. Æelimo si, da bi 
bile vse spremembe bolj usklajene z nami in si æelimo veË dialoga, ne pa, 
da se stvari na podroËju πporta reπujejo z dekretom. Ne glede na to, da je 
v Kamniku 3,63 kategoriziranega πportnika na 1000 prebivalcev v Sloveniji 
(kar je za 50 % veË kot je v slovenskem povpreËju), se za dejavnost πport-
nih klubov v Kamniku namenja najmanj sredstev - πe slabπe je stanje na 
πportnih objektih, kar je posledica prejπnjega mandata. Problem je, da v 
Kamniku denar ne pride direktno na πportna druπtva, ker moramo iz tega 
denarja vzdræevati πe πportne objekte. »e poveËamo Ëlanarine, bomo dobili 
manj πportnikov ali pa moramo ukiniti vrhunski πport. ©portna zveza je 
naredila velik korak k temu, da so πportni rezultati v Kamniku tako dobri. 
©portniki smo prisiljeni v poroko z Agencijo... V πportu si æelimo, da bi πe 
naprej uspeπno sodelovali, æelimo si pravega sogovornika s strani obËinske 
uprave, ki nam bo zaupal, æelimo si veË denarja za πport - bili smo predolgo 
tiho, æelimo si nekoË samostojni zavod, z analizo stanja in planov, za 5 do 
10 let si skupaj zaËrtamo pot in jo izpeljimo.«

Dr. Andreja Eræen, direktorica Agencije, je predstavila staliπËe Sveta 
agencije: ≈Uskladiti moramo zakonodajo in smo vsi za racionalizacijo. »e 
to pomeni zdruæite, moramo to pripraviti strokovno - obe podroËji bosta 
morali æiveti in delovati skupaj. Vendar imam nekaj vpraπanj: problema-
tiËni Ëlen - pristojnost direktorja Agencije se prenaπa na ustanovitelja - 
svet agencije po tem odloku ni veË potreben. Tudi pogoji za direktorja 
so postavljeni zelo na sploπno. Bojim pa se, kaj ta zdruæitev pomeni za 
podroËje turizma.«

Na podlagi 50. in 60. Ëlena Zakona o prostorskem naËrtovanju (Uradni list 
RS, πt. 33/2007, 70/2008-ZVO 1B, 108/2009, 80/2010-ZUPUDPP 

(106/2010-popr), 43/2011-ZKZ-C) ObËina Kamnik objavlja

JAVNO NAZNANILO 
O JAVNI RAZGRNITVI IN JAVNI OBRAVNAVI  

SPREMEMB IN DOPOLNITEV ODLOKA O SPREJETJU 
UREDITVENEGA NA»RTA K-9 ©OLE

ObËina Kamnik obveπËa javnost, da bo javno razgrnjen
dopolnjeni osnutek sprememb in dopolnitev Odloka o sprejetju 

ureditvenega naËrta K - 9 ©ole,

ki ga je izdelala druæba Genius loci, Inπtitut za arhitekturo in urbanizem d. o. o., 
Ljubljana, pod πtevilko projekta 335-11, v septembru 2011.

Kraj in Ëas javne razgrnitve
Javna razgrnitev za vse zainteresirane obËane in tudi za obËane KS Center in 
KS Perovo bo potekala od 5. januarja 2012 do vkljuËno 4. februarja 2012 
v prostorih obËine Kamnik, Glavni trg 24, Kamnik, II. nadstropje.

Ogled dopolnjenega osnutka je moæen v Ëasu uradnih ur obËinske uprave in 
sicer v ponedeljek od 8.00 do 12.00 in od 13.00 do 15.00, v sredo od 8.00 
do 12.00 in do 13.00 do 17.00 in v petek od 8.00 do 13.00.
V Ëasu trajanja javne razgrnitve bo gradivo objavljeno v digitalni obliki na spletni 
strani obËine Kamnik na naslednji povezavi http://www.kamnik.si/.

Kraj in Ëas javne obravnave
V Ëasu javne razgrnitve bo organizirana javna obravnava, ki bo v sredo, 11. 
januarja 2012, s priËetkom ob 17.00 uri v sejni sobi obËine Kamnik, 
II. nadstropje. 

NaËin in rok za dajanje pripomb in mnenj
V Ëasu javne razgrnitve in obravnave lahko na razgrnjen dopolnjeni osnutek 
podajo pripombe in predloge vsi zainteresirani organi, organizacije in posa-
mezniki.
Pripombe in predloge se lahko poda pisno ali v ustni obliki na javni obravnavi, 
kot zapis v knjigo pripomb in predlogov na mestu javne razgrnitve ali v pisni 
obliki na naslov ObËina Kamnik, Glavni trg 24, 1240 Kamnik.
Rok za podajo pripomb in predlogov k razgrnjenemu dopolnjenemu osnutku 
poteËe zadnji dan javne razgrnitve.

Marjan ©arec,
æupan ObËine Kamnik

Na podlagi 50. in 60. Ëlena Zakona o prostorskem naËrtovanju (Uradni list 
RS, πt. 33/2007, 70/2008-ZVO 1B, 108/2009, 80/2010-ZUPUDPP 

(106/2010-popr), 43/2011-ZKZ-C) ObËina Kamnik objavlja

JAVNO NAZNANILO 
O JAVNI RAZGRNITVI IN JAVNI OBRAVNAVI  

SPREMEMB IN DOPOLNITEV ODLOKA O SPREJETJU 
ZAZIDALNEGA NA»RTA B-8 ZG. PEROVO

ObËina Kamnik obveπËa javnost, da bo javno razgrnjen
dopolnjeni osnutek sprememb in dopolnitev Odloka o sprejetju za-

zidalnega naËrta B8 - Zg. Perovo,

ki ga je izdelala druæba TERMITI servis za urbane probleme d.o.o., Domæale, 
pod πtevilko projekta: 01-04/2009, v septembru 2011.

Kraj in Ëas javne razgrnitve
Javna razgrnitev za vse zainteresirane obËane in tudi za obËane KS Novi trg bo 
potekala od 5. januarja 2012 do vkljuËno 4. februarja 2012 v prostorih 
obËine Kamnik, Glavni trg 24, Kamnik, II. nadstropje.

Ogled dopolnjenega osnutka je moæen v Ëasu uradnih ur obËinske uprave in 
sicer v ponedeljek od 8.00 do 12.00 in od 13.00 do 15.00, v sredo od 8.00 
do 12.00 in od 13.00 do 17.00 in v petek od 8.00 do 13.00.
V Ëasu trajanja javne razgrnitve bo gradivo objavljeno v digitalni obliki na spletni 
strani obËine Kamnik na naslednji povezavi http://www.kamnik.si/.

Kraj in Ëas javne obravnave
V Ëasu javne razgrnitve bo organizirana javna obravnava, ki bo v sredo, 1. 
februarja 2012, s priËetkom ob 17.00 uri v sejni sobi obËine Kamnik, 
II. nadstropje. 

NaËin in rok za dajanje pripomb in mnenj
V Ëasu javne razgrnitve in obravnave lahko na razgrnjen dopolnjeni osnutek 
podajo pripombe in predloge vsi zainteresirani organi, organizacije in posa-
mezniki.
Pripombe in predloge se lahko poda pisno ali v ustni obliki na javni obravnavi, 
kot zapis v knjigo pripomb in predlogov na mestu javne razgrnitve ali v pisni 
obliki na naslov ObËina Kamnik, Glavni trg 24, 1240 Kamnik.
Rok za podajo pripomb in predlogov k razgrnjenemu dopolnjenemu osnutku 
poteËe zadnji dan javne razgrnitve.
 Marjan ©arec,

æupan ObËine Kamnik

Zazidalni naËrt B8 Zgornje Perovo dokument z zelo 
dolgo brado

Zazidalni naËrt B8 Zg. Perovo je svetnicam in svetnikom predstavil 
Evgen »argo, predstavnik druæbe Termiti d.o.o. Po resnejπih pripombah je 
bil predlog odloka v prvi obravnavi z 22 glasovi ZA sprejet, predlagatelj 
pa bo do druge obravnave upoπteval podane pripombe, saj sprejetje 
Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o sprejetju ZN B8- Zg. 
Perovo pomeni osnovo za urbanistiËno urejanje JV dela obmoËja B8 ter 
dopolnitev nekaj manjπih ureditev - sprememb znotraj tega pozidanega dela 
obmoËja B8. S strani obËinskega sveta je bilo sliπati pripombe, da je to 
dokument z zelo dolgo brado (LTS-za Kamnik) in da je tipiËen primer 
uveljavljanja interesa investitorja preko zazidalnega naËrta (SD), pri NSi 
pa so izpostavili, da so spremembe ZN dobrodoπle, ker bi se morale te 
zadeve predvideti æe ob samem sprejemanju tega naËrta in da sedaj ne 
smejo dopustiti, da bi znotraj urejenega obmoËja en del ostal neurejen. 
Julijana Bizjak Mlakar, DeSus: ≈Ali so za plazove krivi tisti, ki so gradili, ali 
pa tisti, ki so prodajali ta hrib. Stanovalci so morali sami veliko plaËevati za 
pilote. KaotiËno je urejen promet in se ni ustrezno reπil. V tem obmoËju so ozke 
ceste, zato predlog kroænega prometa tam ni izvedljiv iz varnostnega vidika in 
ozkosti ceste. Ni prostora za ploËnike. Pozvala bom KS, da se bolj vkljuËi v to 
problematiko. Vsa infrastruktura je bila najprej predvidena za majhno πtevilo 
hiπ - to bo potrebno spremeniti, da ne bo priπlo do problemov.«

Nadomestilo za uporabo stavbnega zemljiπËa nov vir za 
obËinsko blagajno 

Predlog odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljiπËa v obËini 
Kamnik v drugi obravnavi, ki jo je predstavil Gvido Modrijan, univ. dipl. 
inæ. gradb., predstavnik podjetja Locus d.o.o., je bil sprejet z 22 glasovi. 
Sprejetju je nasprotovala svetniπka skupina NSi, ker po njihovi oceni 
s sprejetjem tega odloka, ki bo obremenil obËane, preveË hitijo, saj 
bi bilo dobro poËakati πe nekaj mesecev, da bi videli, kaj bo z napo-
vedanim davkom na nepremiËnine. Nasprotno pa je Janez BalantiË, Zares, 
pohvalil odlok, ker bodo po njegovem mnenju takπna nadomestila v 
obËinsko blagajno prinesla nekaj dodatnih finanËnih sredstev. 

Sprejet letni naËrt ravnanja z obËinskimi 
nepremiËninami 

ObËinski svet obËine Kamnik je sprejel letni naËrt ravnanja z ne-
premiËnim premoæenjem obËine Kamnik za leto 2012. Predlagani naËrt 

Po temeljitem tehtanju kamniπki proraËun 2012 sprejet
Zgodovina nas uËi, da je v najteæjih obdobjih Ëloveπtvo ustvarilo naj-

Ëudovitejπa dela, ki so presegala krize in padce vlad, dræav, sistemov. 
Zato bo morda pomanjkanje sredstev v obËinskem proraËunu za gospo-
darske, podjetniπke in druæbene dejavnosti spodbudilo aktivno ustvar-
jalno so-udejstvovanje vsakega posameznika v naπi druæbi. To je moti-
vacijski pozitivni vidik globalne krize, ki je zadela tudi kamniπko obËino. 
Vsaka kriza lahko predstavlja problem ali priloænost. Zmagovalca loËi 
od poraæenca to, da se zmagovalec po padcu s tal dvigne enkrat veË 
kot poraæenec. ObËinska uprava in æupanova koalicija sta s potrditvijo 
obËinskega proraËuna za leto 2012 zmagovalca zadnje seje obËinskega 
sveta obËine Kamnik, vsekakor pa bosta opozicija in oko javnosti budno 
spremljala posledice takπnega proraËuna za naπo obËino.

vsebuje le tista predlagana posamezna ravnanja, ki presegajo ocenjeno 
vrednost 100.000 evrov. Za ostala ravnanja (naËrt razpolaganja, naËrt 
pridobivanja, naËrt oddaje v najem in naËrt najemov pod ocenjeno 
vrednostjo 100.000 evrov) pa bo letni naËrt sprejel æupan. NaËrt raz-
polaganja naj bi vseboval predvsem prodaje, za katere so zainteresirani 
posamezni obËani, ko gre za manjπa zemljiπËa za potrebe zaokroæitve 
gradbenih parcel in kmetijska zemljiπËa. 

Odvisnost od ≈sponzorjev« je za demokratiËni sistem 
nesprejemljiva

Tako koalicija (SDS, SD, Desus, Zares, SLS, SSS) kot opozicija (LTS 
- Za Kamnik, NSi, LDS, SNS in SMS) sta se v veliki meri poenotili pri 
sprejemanju Sklepa o doloËitvi viπine sredstev za zagotavljanje pogojev 
za delo Ëlanov obËinskega sveta obËine Kamnik v letu 2012. Ob nujni 
racionalizaciji porabe javnih finanËnih sredstev na vseh podroËjih, za 
katere je odgovorna lokalna skupnost, je æupan ocenil, da je mogoËe 
zagotoviti najveË 100 evrov meseËno na posameznega Ëlana oz. 1.200 evrov 
na letni ravni. Ob predpostavki, da bodo planirana sredstva tudi v celoti 
porabljena, je potrebno v proraËunu 2012 za vseh 29 Ëlanov ObËinskega 
sveta zagotoviti 34.800 evrov. Svetnice in svetniki so izpostavili, da pri 
svojem delovanju ne smejo biti odvisni od ≈sponzorjev«, saj to nujno 
vodi v korupcijo in ogroæa naπ demokratiËni sistem.

ProraËun za leto 2012 je varËevalen in usmerjen v 
prioritete 

Pri razpravi o proraËunu obËine Kamnik za leto 2012 v drugi ob-
ravnavi so svetnice in svetniki, tako s strani koalicije kot opozicije, zelo 
razliËno ocenili upoπtevanje njihovih pripomb in konkretnih predlogov, 
sprememb in pobud na predlog proraËuna v prvi obravnavi (podanih 
na oktobrski seji). Kot je povedala poroËevalka Martina Bajde, vodja 
Oddelka za gospodarske dejavnosti in finance, se je veËina pobud in pri-
pomb po vsebini nanaπala na potrebe po poveËanju nekaterih prora-
Ëunskih postavk oziroma na potrebo po uvedbi novih. S korekcijami 
odhodkovnih postavk ter z upoπtevanjem nekaterih predlogov in pobud 
iz prve obravnave pa je obËinska uprava poskuπala ustvariti proraËunsko 
ravnoteæje. V nadaljevanju je obËinski svet glasoval o amandmajih. Ker 
sta amandmaja Stranke mladih - zeleni Evrope prispela prepozno, se 
na seji nista upoπtevala, kljub trditvam Ane Marije Suhoverπnik, da jih 
je oddala pravoËasno (ob uri 00.00 istega dne). Janez BalantiË (ZARES) 
je predlagal, da obËinski svet obËine Kamnik izbere Center za socialno delo 
Kamnik (proraËunski uporabnik) za izvajalca javne sluæbe ≈Dnevni center za 
varstvo oseb s teæavami v duπevnem zdravju« za obdobje petih let z moænostjo 
podaljπanja. ObËina Kamnik naj bi v ta namen v letu 2012 zagotovila 80.000 
evrov. Obseg proraËunskih sredstev za leto 2013 in naslednja leta pa naj bi 
potrdil obËinski svet.« Sklep je bil s 15 glasovi za in 10 proti sprejet. 

Po priËakovanjih je obravnava o odloku o proraËunu ObËine Kamnik 
za leto 2012 trajala precej dolgo, na koncu pa je bil z 18 glasovi za in 9 
proti sprejet.

Komentarji ob sprejemanju proraËuna za leto 2012:
Rudi Verπnik, SDS: ≈Denarja mora biti dovolj za vrtce, πole in kanalizacijo 

- to so naπe prioritete. ProraËun je varËevalen in strogo usmerjen v tiste 
toËke, ki so nam najbolj pomembne. »estitke obËinski upravi, da so v tej 
gospodarski situaciji uspeli poveËati prihodke za 9%. Ta proraËun je rezultat 
moænega.«

Mateja Poljanπek, LDS:≈Pozdravljamo postavko za mestni potniπki promet. 
Kot redna potnica JPP upam, da se bo v ta namen naredila dobra kampanja. 
S proraËunom pa ne podpiramo podjetniπke sfere. Kako bomo financirali 
podroËje πporta v Agenciji, ker je postavka ostala enaka? Problem knjiænice 
- nedopustno, da jim zniæujemo sredstva, prav tako klubom, kar pomeni, da 
πport v obËini izgublja pomeni.« 

Joæe Zagorc, LTS - za Kamnik: ≈ProraËun je tehtanje med posameznimi 
prioritetami. Pozdravil bi poveËanje planov za pridobitev EU sredstev. VarËe-
vanje oz. modra presoja sta jasna in potrebna. Vendar - vsi bi radi varËevali 
pri drugih. VarËujemo pri civilni druæbi - z minimalnimi sredstvi moramo 
poskrbeti tudi za mladino. Mislim, da je v naπih odnosih vËasih premalo 
kulture in resnega obnaπanja. Ni veË prijaznosti. Vedno je problem odloËiti 
se o prioritetah. Morda je bolj modro, da izberemo skrb za mladino in ne za 
vsako ceno asfaltirati ceste - Ëeprav vemo, da je oboje potrebno.« 

Matej Tonin, NSi: ≈Glede na predvolilni Ëas bi bilo najbolj enostavno, da 
bi proraËun kritizirali in predlagali mnogo amandmajev. Vendar se nismo 
odloËili za to pot, ker so pred nami teæki Ëasi in vemo, da ni realno gojiti 
prevelikih priËakovanj. »akajo pa nas ogromne investicije v milijonih in je 
bistveno vpraπanje, kje bomo ta denar dobili. Imamo dva koncepta: zadol-
æevanje ali pa pridobivanje dodatnih virov z razpisi.« 

Zvonimir Kolenik, SD: ≈Stvari je potrebno zastaviti optimistiËno in potem 
skrbeti za optimalno realizacijo na odhodkovni in prihodkovni strani.«

Ranljivi druæbeni strukturi - 
umetniki in mladina

Po razpravi in nasprotujoËih si mnenjih svetnic in svetnikov o usodi 
MC Kotlovnica smo za izjavo poprosili predstavnika umetniπke skupine 
Illision Art Adama MulaliËa, ki ustvarjajo v prostorih MC Kotlovnica. 
Bili smo preseneËeni, saj nismo priËakovali, da znotraj MC Kotlovnica 
prihaja do razhajanj med ustvarjalci programov in vodstvom MC.

Illision Art, skupina 8 mladih kamniπkih neodvisnih umetniπkih 
ustvarjalcev, je nastala leta 2001 kot odziv na inovativne sodobne 
umetniπke vzgibe in inspirirana z univerzalnim zakonom kreacije, 
katere refleksijo lahko obËutimo v kreacijah v razliËnih sferah multi-
medijalne umetnosti in razliËnih smereh umetnosti same. Skupina je 
bila na zaËetku posveËena izdelavi ≈beat«-ov in ≈MC«-janju, ob tem je 
pridobivala nove veπËine in znanja in razvila razpoznaven in unikaten 
lasten zvoËni odtis v ≈hip-hopu«, ≈drum«n«bass«-u, ≈dub-stepu« in 
≈techno« razliËici. Vse to ob lastnem oblikovanju in lastni vizualni pro-
dukciji. Naπa dela se izvajajo tudi kot spremljajoËa glasbena podlaga v 
dolgo in kratkometraæni filmski produkciji. Pri umetniπkem ustvarjanju 
nam pomagajo izkuπnje, talent in izobrazba.

Ob ustvarjanju smo uspeπno organizirali tudi veliko dogodkov, v kate-
rih smo predstavljali naπe kreacije na razliËnih lokacijah, doma in v tujini. 
S svojimi aktivnostmi in s formacijo lastnega studia smo kot primarne 
cilje naπega delovanja izpostavili izpolnitev umetniπkih potreb mladih v 
lokalni skupnosti preko organizacij izobraæevanih programov oziroma 
teËajev iz sfere avdio-vizualnih umetnosti, socialno-kulturno mreæenje ter 
promocijo mladih nadarjenih neodvisnih skupin in posameznikov. 

Aktualne trditve vodstva MC Kotlovnica, da se naπa skupina ne skla-
da z ≈njihovim« konceptom mladinskega centra in nas pod pretvezo 
æelijo izseliti iz njega, nam dajo vedeti, da smo nekomu v napoto in 
da koncept neodvisnih mladih ustvarjalcev, ki strokovno in odgovorno 
opravljajo svoje poslanstvo ter pri tem mislijo s svojo glavo, nekomu ni 
po godu ali ni v skladu s plani o bodoËi namembnosti prostora...

Ker smo kot neodvisna in neformalna skupina nezaπËiteni in torej po-
sebno obËutljivi na tovrstne pritiske ter nimamo nobenega so-vplivanja 
na vodenje mladinskega centra, nam je kot edina moænost ostalo, da 
potrkamo na obËinska vrata in prosimo æupana ter s tem tudi javnost, 
da nam pomaga.

Komentarji o spremembi statusa Zavoda Kotlovnica:
Mateja Poljanπek, LDS: LDS ne nasprotuje spoπtovanju zakona o pravnem 

premoæenju, nasprotuje pa naËinu, ker obËina ni obvestila Mladinskega sveta 
o spremembi statusa. S predlaganimi spremembami se Zavodu Kotlovnica 
vzamejo redna meseËna sredstva, s katerimi bi plaËevali tekoËe stroπke, 
ogrevanje, najemnino za prostore in jih s tem izgubi. Zakaj prostorov Ko-
tlovnice ne prenese na Agencijo in bi se tako Agencija imenovala Agencija 
za kulturo, πport in mlade - s tem bi obËina plaËevala meseËne stroπke. Pro-
gram pa lahko deluje na razliËne naËine (prostovoljstvo, drugo). Delovanje 
Kotlovnice je pomembno za otroke in mladino, da jih nimamo na cesti...«

Ana Marija Suhoverπnik, Stranka Mladih, Zeleni Slovenije: ≈S tem od-
lokom se mladim vzame πe prostore, sredstva pa so jim bila æe vzeta. Kot 
optimist upam, da bodo delovali prostovoljno naprej. Kotlovnica vsako leto 
dobi manj sredstev - Ëeprav opravlja izredno kvalitetno delo, saj naredijo 
maksimum. MC Kotlovnica je odprta 6 dni v tednu po 8 do 10 ur dnevno, 
imajo razne kvalitetne programe, npr. break dance in Fotoklub in tam se 
zbira mladina, ki bi sicer postopala po ulici...«.

Robert Kokotec, SDS: ≈Ta teden je potekal sestanek med Mladinskim 
svetom in obËino. ObËinska uprava se je opraviËila, ker teh pogovorov ni 
opravila prej. »e je Kotlovnica prepriËana, da dobro dela, se bodo prijavili 
na razpis in bodo sredstva za svoj program dobili. Bodo pa imeli tudi drugi 
mladi in druge mladinske organizacije priloænost preko razpisa pridobiti 
ta sredstva.«
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Društvo upokojencev 
Kamnik
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Vsem krajanom Krajevne skupnosti Novi trg

in drugim  Kamničanom želimo vesel božič,

v letu 2012 pa obilo sreče,

zdravja in osebnega zadovoljstva.

Člani sveta KS Novi trg
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Dragi krajani KS Kamnik 
Center in drugi Kamničani,

naj vam v vaše življenje novo 
leto prinese veliko optimizma in 
ustvarjalnosti, čim več iskrenih 
odnosov in razumnih odločitev 
ter uresničitev želja.

Vesele Božične praznike, neizmerno ljubezni, obilo zdravja, 
veselja in osebnega zadovoljstva v letu 2012

vam želijo
Člani sveta KS Kamnik Center

Dragi krajani KS Kamnik 
Center in drugi Kamničani,

naj vam v vaše življenje novo 
leto prinese veliko optimizma in 
ustvarjalnosti, čim več iskrenih 
odnosov in razumnih odločitev 
ter uresničitev želja.

Vesele Božične praznike, neizmerno ljubezni, obilo zdravja, 

Akcija ≈Polepπajmo in ure-
dimo KS Center«, s katero je 
svet te mestne krajevne skup-
nosti æelel spodbuditi krajane 
za lepπo ureditev hiπ, vrtov, 
balkonskih oken in okolice, je 
dosegla svoj namen. Kot je na 
slavnostni podelitvi priznanj 
in zahval ob zakljuËku akcije 
v gostilnici Marjanca povedal 
predsednik sveta KS Emil Gr-
zinËiË, so zadovoljni s pozitiv-
nim odzivom krajanov, ki so 
æe obljubili sodelovanje tudi v 
prihodnjih letih z zagotovilom, 
da se bodo πe bolj potrudili za 
polepπanje okolice domov in 
celotnega mesta. Vsi si æelijo, 
da bi akcija postala tradicional-
na, in po zagotovilu GrzinËiËa 
bodo prihodnje leto skuπali 
pritegniti πe veË krajanov, saj 
se zavedajo, da lahko le s so-
delovanjem veË naredijo tako 

8. in 9. decembra so v Portoroæu 
potekali prvi Dnevi slovenskega 
turizma. Z namenom poudariti po-
men turizma za slovensko gospo-
darstvo so pri organizaciji dogodka 
moËi zdruæile Slovenska turistiËna 
organizacija, Ministrstvo za gospo-
darstvo, TuristiËna zveza Slovenije, 
TuristiËno gostinska zbornica in 
Obrtno podjetniπka zbornica Slo-
venije. V okviru Dnevov so podelili 
tudi razliËne nagrade: Kamnik je v 
kategoriji mestnih jeder tekmova-
nja Moja deæela - lepa in gostoljub-
na zasedel tretje mesto, kamniπki 
gostilni Pri planinskem orlu in Go-
stilna Repnik pa sta prejeli prestiæni 
naziv Gostilna Slovenija. 

Kamniku pomembne nagrade 
na podroËju turizma

Planinsko društvo
Kamnik

želi vsem planincem
in ljubiteljem gora
prijetne praznike.

in veliko užitkov ob obiskovanju
naših lepih gora in narave.
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spodarskih panog ter enega izmed 
glavnih dejavnikov nacionalnega 
in regionalnega razvoja v Slove-
niji. 

Tudi za Kamnik predstavlja 
turizem eno pomembnejπih go-
spodarskih panog, ki v zadnjem 
Ëasu kaæe pomembne rezultate: 
poveËuje se πtevilo obiskovalcev, 
πtevilo noËitev je v skladu z rastjo 
na dræavni ravni, vzpostavili smo so-
delovanje med πtevilnimi ponudniki 
turistiËnih storitev,... ©e pred leti je 
Kamnik pestilo pomanjkanje noËit-
venih kapacitet v mestnem jedru, 
premalo povezana ponudba, ne-
prepoznavna strategija razvoja tu-
rizma in pomanjkanje usposobljene 
vodniπke sluæbe. Z odprtjem Hotela 
Malograjski dvor v mestnem jedru, 
Hostla Pod skalo in poveËanjem ka-
pacitet v Termah Snovik, odprtjem 
πtevilnih zasebnih kapacitet (v do-
lini Kamniπke Bistrice in Tuhinjski 
dolini) smo v destinaciji Kamnik 
dobili spekter razliËnih ponudnikov 
noËitev za vse vrste turistov. 

Eden pomembnejπih faktorjev 
za razvoj na podroËju turizma je 
zagotovo sodelovanje, ne samo na 
lokalni, ampak tudi na regionalni in 
nacionalni ravni. Z vkljuËevanjem v 
programe Regionalne destinacijske 
organizacije Osrednja Slovenija, ki 
jo vodi Turizem Ljubljana, je Kam-
nik vzpostavil uspeπne kontakte, ki 
omogoËajo pretok turistov v okviru 
celotne regije. 

Uspeπen razvoj turizma destina-
cije je moæen samo v sodelovanju 
javno-zasebnega partnerstva, kjer 
si vsi deleæniki prizadevajo za na-
predek. Kar tri nagrade, ki so jih 
Kamnik in njegovi ponudniki pre-
jeli v okviru Dnevov slovenskega 
turizma, priËajo, da smo na pravi 
poti. Strokovna dræavna ocenjeval-
na komisija, ki v okviru tekmovanja 
Moja deæela - lepa in gostoljubna 
ocenjuje mesta v razliËnih katego-
rijah, je Kamnik obiskala 5. avgusta 
in na podlagi obiska podala oceno: 

Primoæ Repnik bo pred vhodom 
v druæinsko gostilno Repnik na 
Vrhpolju izobesil pred kratkim 
pridobljeni zvon Gostilna Slove-
nija, ki gostom naznanja tradi-
cijo, odliËno slovensko hrano in 
prijeten ambient gostilne. Janja Novak je v imenu lastnika 

gostiπËa s prenoËiπËi Pri planin-
skem orlu Janeza UrπiËa prevzela 
zvon kot simbol blagovne znamke 
Gostilna Slovenija.

≈Æe ob prvem pogledu na stari del 
Kamnika se zaËuti tradicija ohranja-
nja izvirnosti avtohtone arhitektu-
re in skrb za ohranitev ambienta. 
Skrbno je vzdræevan parter z vso 
uliËno opremo. VeËina objektov je 
prenovljenih in vzdræevanih. V me-
stu vlada soæitje med stanovanjsko, 
trgovsko, kulturno in gostinsko de-
javnostjo«.

Podelitve priznanj se je udeleæil 
tudi æupan Marjan ©arec, ki je iz 
rok predsednika TuristiËne zveze 
Slovenije Petra Misje prejel prizna-
nje za osvojeno 3. mesto Kamnika 
v kategoriji mestnih jeder. Æupanu 
sta za priznanje Ëestitala tudi æu-
pan Mestne obËine Ljubljana Zoran 
JankoviÊ in predsednik republike 

S sodelovanjem za lepπe in urejeno mesto

Svet KS Kamnik-center se zahvaljuje vsem so-
delujoËim v letoπnji akciji ≈Polepπajmo in uredi-
mo KS Center«. Poleg prejemnikov priznanj za 
najlepπo urejenost v treh kategorijah so zahvale 
za sodelovanje prejeli: 

Damjana Pleπnar Cviren, Medvedova 30,
David Legiπa, Medvedova 4, 
Lojzka in Bogo Flere, Sadnikarjeva 1, 
Francka Grden, Preπernova 8, 
Ivo Griljc, Levstikova 11,
Silva Romπak, Tunjiπka 21, 
Rezka Kvas, Tunjiπka 21, 
Antonija Breznik, Glavni trg 27,
druæina MulaliË, ©utna 11,
druæina Seduπak, Pot na Poljane 10,
druæina Kolman, Zaprice 9, 
druæina Koroπec, Tunjiπka 7,
Irena Jeras, Kettejeva 25, 
druæina TerπeliË, Pot na Poljane 6/c,
druæina »ernjaviË, Medvedova 5,

CvetoËa in skrbno urejena okolica in vrt hiπe Olge in Stanka Kotnika 
s Tunjiπke ceste je nagrajena s krajevnim priznanjem. 

NLB Poslovalnica Kamnik je prejela priznanje KS Kamnik-center za 
prvo mesto na nateËaju za najlepπe urejen poslovni objekt. Poleg ure-
jene zunanje podobe pa je bila poslovalnica pred kratkim prenovljena 
tudi znotraj in tako zagotavlja obËanom sodobnejπe in funkcionalno 
bolj urejene prostore za kvalitetno opravljanje banËnih storitev.

SodelujoËi v akciji ≈Polepπajmo in uredimo KS Center« so 
se razveselili zahval, ki jih je izroËil predsednik KS Kam-
nik-center Emil GrzinËiË.

glede urejenosti mesta kot tudi 
na podroËju kulture in drugih 
aktivnostih. 

Komisija sveta KS Kamnik 

Center je vse poletje spremlja-
la urejenost oken, balkonov in 
okolic hiπ kot tudi poslovnih 
objektov, fotografirala in na 
koncu podala ocene v treh ka-
tegorijah. Najboljπi trije v vsaki 
kategoriji so prejeli lepa pri-
znanja s fotografijo njihovega 
doma, balkona ....

Priznanja za najlepπe okra-
πena okna in balkone so preje-
li: druæina Komatar iz Koπiπ 4, 
druæina Pirc z Æal 2, Mira Iste-
niË iz Kettejeve 18. 

Priznanja za najlepπe urejeno 
okolico in vrt so prejeli: Olga in 
Stanko Kotnik iz Tunjiπke ceste 
8a, druæina Zore iz Medvedove 
46 in druæina LeniË, Pot na Pol-
jane 4b.

Najlepπe urejeni poslovni ob-
jekti so NLB Podruænica Kam-
nik, slaπËiËarna ©utna, obËina 
Kamnik pa je prejela priznanje 
za urejenost mesta z nasadi, za-
saditvami otokov na rondojih, 
kriæiπËih ...

SA©A MEJA»dr. Danilo Türk, ki je nastopil kot 
Ëastni govornik ter Ëestital vsem na-
grajencem za njihov trud urejenega 
in gostoljubnega okolja, ki je pogoj 
za uspeπen razvoj turizma. 

Na Dnevih slovenskega turizma 
v Portoroæu je Sekcija za gostinstvo 
in turizem pri Obrtno-podjetniπki 
zbornici Slovenije 11 gostilnam 
podelila naziv Gostilna Slovenija; 
in med njimi sta bili kar dve kam-
niπki - Gostilna Pri planinskem orlu 
in Gostilna Repnik, ki se ponaπata s 
tradicijo, pripravo tipiËne slovenske 
hrane in prijetnim ambientom. 

Gostilna, ki zadosti strogim krite-
rijem, pridobi pravico do uporabe 
blagovne znamke in znaka Gostilna 
Slovenija. 

Prejeta priznanja za Kamnik in 
vse tiste, ki se na podroËju turizma 
trudijo za njegov napredek, pred-
stavljajo veliko spodbudo za na-
daljnje delo in kaæejo, da smo na 
dobri poti. 

dr. Andreja Eræen,
direktorica Agencije za turizem 

in podjetniπtvo Kamnik

Turizem s πtevilnimi ugodnimi 
vplivi na gospodarski, druæbeni in 
socialni razvoj ter pomembnimi 
ekonomskimi uËinki predstavlja 
eno izmed najpomembnejπih go-

Trgovina  z mešanim blagom
»PRI BRINU«
Gozd 10/a, tel.: 8325-484

Odprto od pon. do petka 8h-12h in 14.30 -18h

sobote 8h-14h, nedelje 8h-11h.
Vesele praznike,
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Odsev preteklosti
»lani Foto kluba Kamnik so 14. decembra v galeriji Doma kultu-

re Kamnik odprli razstavo fotografskih del, ki so jih sami izdelali v 
klubski temnici. Razstava z naslovom Odsev preteklosti je v celoti 
posneta na Ërno-beli negativ in izdelana na klasiËni naËin z osvet-
ljevanjem papirja.

To je prva razstava Foto kluba Kamnik, kjer so Ëlani sami sodelovali 
pri celotnem fotografskem procesu od fotografiranja, do razvijanja in 
izdelave fotografij ter konËne predstavitve del v galeriji, kjer so na ogled 
do konca januarja.   

Zelo πiroka tema avtorjem omogoËa πiroko interpretacijo, kar se tudi 
izraæa v raznolikosti del, s katerimi se predstavljajo. VeËina se je odloËila 
za fotografiranje motivov, ki asociirajo na veËjo Ëasovno distanco in s tem 
poudarila naslov razstave. Pomemben prispevek k obravnavani temi je 
dodala tudi uporaba klasiËne fotografske tehnike in lastna izdelava foto-
grafij v temnici. V Ëasu, ko veËina amaterskih in profesionalnih fotografov 
najveË fotografira z digitalno tehnologijo, je klasiËna Ërno - bela fotogra-
fija v oËeh nakljuËnega gledalca namreË æe dobila pridih preteklosti.
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Uporabnike naših storitev na območju občine Kamnik 
obveščamo, da do nadaljnjega ni več mogoča oddaja 
azbestcementnih odpadkov v Zbirni center Suhado-
le. Prenehanje sprejemanja je posledica prepovedi od-
laganja tovrstnih odpadkov na odlagališču za nenevarne 
odpadke Barje s strani podjetja Snaga d.o.o. 

Skladno z Uredbo o prevzemanju odpadnih azbestce-
mentnih gradbenih izdelkov na odlagališčih komunalnih 
odpadkov in o določitvi najvišje cene njihovega odlaga-
nja (Uradni list RS, št. 97/06) je bilo do sedaj odlaganje 
azbestcementnih odpadkov na odlagališču Barje zakon-
sko določeno, s sprejetjem Uredbe o odlaganju odpad-
kov na odlagališčih (Uradni list RS, št. 61/11) pa je za-
konska dolžnost prenehala. V podjetju smo že pristopili 
k iskanju najugodnejšega prevzemnika in upamo, da se 
bo ta problematika razrešila v najkrajšem možnem času. 

Hvala za razumevanje. 

Prav je, da na tem mestu napišemo tudi nekaj stavkov o 
dosedanji prehojeni poti ločenega zbiranja različnih vrst 
odpadkov na območju občine Kamnik. Od novembra 
2009 do danes smo uspeli vzpostaviti sistem ravnanja z 
odpadki, ki Vam občanom zagotavlja široko paleto stori-
tev, ki so obračunane na mesečni položnici. Poleg ločene-
ga zbiranja, odvoza in končne oskrbe ostanka komunal-
nih odpadkov (črna posoda) in biološko razgradljivih 
kuhinjskih odpadkov (rjava posoda), zagotavljamo ozi-
roma izvajamo tudi zbiranje in odvoz mešane odpadne 
embalaže v tipskih črnih posodah z rumenim pokrovom 
ali v rumenih vrečah, zbiranje in odvoz ločenih frakcij 
komunalnih odpadkov na »ekoloških otokih«, akcijo zbi-
ranja nevarnih odpadkov (1. in 2. sobota v oktobru), zbi-
ranje in brezplačen odvoz kosovnih odpadkov (2-krat 
na leto na poziv; sistem kuponov), upravljanje Zbirnega 

centra Suhadole in prekladalne postaje ter osveščanje 
in informiranje (izdaja brošur o gospodarnem ravnanju z 
odpadki, objava člankov v lokalnih medijih, sodelovanje 
z osnovnimi šolami - predavanje, sodelovanje na čistilnih 
akcijah, eko dnevih, ...).

Izmed aktivnosti, ki jih bomo izvajali v letu 2012 z name-
nom nadgrajevanja sistema ravnanja z odpadki velja izpo-
staviti naslednje. V januarju boste vsa gospodinjstva pre-
jela zgibanko z razlago obstoječega sistema ravnanja 
z odpadki v občini in abecednikom odpadkov, tako 
da bodo razčiščene še preostale dileme glede ločenega 
zbiranja posameznih vrst odpadkov. Zgibanki bo dodana 
tudi anketa, kjer vas bomo spraševali po vašem mnenju 
glede obstoječega sistema in morebitnih predlogih. Upa-
mo, da bomo prejeli čim več izpolnjenih anket (oddaja 
brezplačna) oziroma, da nam bodo povratne informacije 
pomagale pri izboljševanju naših storitev. Potekale bodo 
tudi aktivnosti na področju sprejema novega tarifnega 
pravilnika, ki bo na novo ovrednotil način obračunavanja 
storitev ravnanja z odpadki.

Za konec pa vsem občanom 
Kamnika želimo, da Vam leto 
2012 prinese predvsem obilo 
zdravja, radosti in izpolnjenih 
želja. Zahvaljujemo se Vam 
tudi za dosedanji trud in 
aktivno sodelovanje pri 
ločenem zbiranju odpadkov in 
posledično varovanju okolja. Želimo vam doživete praznike 

ter toplo, zdravo in srečno 
novo leto 2012

Zarja Kovis d.o.o., Molkova pot 5, 1241 Kamnik, 01 83 08 600
www.zarja-kovis.si, info@zarja-kovis.si

OO SLS KAM NIK

Na prvih predËasnih volitvah v Dræavni zbor Re-
publike Slovenije (DZ), ki so potekale 4. decembra, 
so se zgodili πtevilni pomembni preobrati. V javnosti 
je najbolj odmevala zmaga Pozitivne Slovenije (PS), 
ki je prehitela SDS in bo, glede na volilne rezultate 
ostalih politiËnih strank, najverjetneje oblikovala vlad-
no koalicijo. Zgodilo pa se je πe nekaj drugega - Nova 
Slovenija se je vrnila v parlament. To je prvi primer 
v zgodovini naπe dræave, da se je stranka, ki je na 
predhodnih volitvah ostala pred vrati DZ, vanj spet 
vrnila. Nova Slovenija, ki so jo mnogi πe v zaËetku 
predvolilne kampanje odpisali, je med kampanjo pri-
dobivala vse veË podpore tudi v javnomnenjskih raz-
iskavah in na usodno volilno nedeljo ob razmeroma 
veliki volilni udeleæbi dosegla 53.758 glasov ali 4,88 %; 
s tem je dobila 4 mandate v Dræavnem zboru.

13. decembra, ko so bili preπteti πe glasovi z voliπË 
na ambasadah, se je tudi razpletlo vpraπanje, ali bosta 
Kamnik in Komenda imela svojega poslanca. Bosta. 
»etrti poslanec NSi je namreË mag. Matej Tonin. Naπ 
volilni okraj ima torej zopet poslanca. Tokrat takega, 
ki ima v stranki visok poloæaj in bo zato laæje kaj veË 
naredil tudi za Kamnik in Komendo.

Razvrstitev strank na dræavni ravni je naslednja: Dræavnozborske volitve so bile 
za stranko DeSUS uspeπne tako v 
dræavi kot tudi v volilnem okraju 
(VO) Kamnik, ki obsega obËini 
Kamnik in Komendo. DeSUS je v 
VO Kamnik premagala tako SD 
kot tudi neoliberalno usmerjeno 
Virantovo listo, ki sta bili sicer na 
dræavni ravni uspeπnejπi od nas. 
V obËinah Kamnik in Komendi je 
stranko DeSUS volilo 1526 prebi-
valcev. »eprav je to v obeh obËi-
nah velik uspeh stranke DeSUS, mi 
bo za vstop v parlament verjetno 
zmanjkalo okoli 90 glasov. 

Po volitvah sem najprej Ëestitala 
tistim, ki so tekmovali korektno, 
in se zahvalila vsem, ki so mi po-
magali v volilni kampanji, mi za-
upali in mi dali svoj glas. Posebej 
sem bila vesela zaupanja in pod-
pore Ëlovekoljuba, prejemnika 
dræavnega priznanja z nazivom 
≈najprostovoljec« dr. Aleksandra 

Z Geodetske uprave Republike Slovenije so 
obËino Kamnik æe pred Ëasom obvestili, da na-
meravajo reorganizirati poslovanje geodetskih 
pisarn, ki predvideva ukinitev Geodetske pisarne 
Kamnik, ki s svojo dejavnostjo ≈pokriva« obmoËje 
obËin Kamnik in Komenda s skupno povrπino bli-
zu 290 kvadratnih kilometrov. ObËina Kamnik z 
æupanom Marjanom ©arcem in s podporo æupana 
Komende Tomaæa Drolca je æe veËkrat podala sta-
liπËe, da se s predlagano ukinitvijo ne strinja. 

≈Navedbe Geodetske uprave Republike Slove-
nije, da se v zadnjih letih obisk kamniπke pisarne 
zmanjπuje, ni na mestu. ©e pred nedavnim, v Ëasu 
podajanja pripomb javnosti v postopku vredno-
tenja nepremiËnin, so se vrste pred geodetsko 
pisarno, ki je v tretjem nadstropju obËinske stav-

Stranka Zares je na predËasnih 
volitvah doæivela neuspeh, saj se 
nam ni uspelo uvrstiti v dræavni 
zbor. Za svoje delo æal nismo bili 
nagrajeni, vendar to nikakor ne po-
meni, da se umikamo s politiËnega 
prizoriπËa. Ostajamo prisotni - na 
lokalni ravni, v evropskem parla-
mentu in tudi na nacionalnem poli-
tiËnem prizoriπËu. Teme, na katere 
smo vztrajno opozarjali v zadnjih 
treh letih, ostajajo aktualne, πe zla-
sti ob poglabljanju krize. Pred nami 
pa so tudi doloËene spremembe, 
saj nas v januarju 2012 Ëaka volilna 

NSi se je vrnila v parlament v Kamniku 
in Komendi z mag. Matejem Toninom

PS, SDS, SD, Lista Virant, DeSUS, SLS in NSi. V 
kamniπko-komendskem volilnem okraju: PS - mag. 
Brane GoluboviÊ (31,76 %); SDS - Damjan Hribar 
(24,30 %) in NSi - mag. Matej Tonin (10,27 %). Nova 
Slovenija je s Toninom v naπem okraju tretja po 
vrsti, saj je Tonin dosegel enega najboljπih rezultatov 
v Sloveniji (najveËji deleæ - preko 11% je dobil Jernej 
Vrtovec na Vipavskem). OO NSi Kamnik in Komenda 
sta tokrat æe drugiË nastopila z Matejem Toninom; 
na usodnih volitvah 2008 je Tonin dobil pribl. 8 % 
 glasov, letos pa πe dobra dva odstotka veË oz. 1982 
glasov. NSi se je po zaslugi volivcev vrnila v DZ, 
zgodilo pa se je πe nekaj na videz paradoksnega: 
SDS ima res manj poslanskih mandatov, tj. 26 (-2), 
toda celotna slovenska politiËna pomlad ima sedaj 
v parlamentu veË mest: SLS 6 (+1) in NSi 4 (+4); 
neto rezultat je torej +3; zahvaljujoË vrnitvi NSi je 
torej poloæaj pomladne opcije boljπi kot leta 2008. 
»eprav skoraj ni moænosti za pomladno vlado, ki 
bi bila v kriznih Ëasih najboljπa izbira za Slovenijo, 
pa bo pomladna opozicija moËnejπa

Za dober volilni rezultat Ëestitam tudi relativnemu 
zmagovalcu GoluboviÊu in drugouvrπËenemu Hribarju.

PRIMOÆ ZUPAN, tajnik OO NSi Kamnik

DeSUS - Ëetrta najmoËnejπa stranka  
v obËinah Kamnik in Komendi

Dopliharja, kirurga dr. Erika Brec-
lja in mnogih drugih. V mojem 
ponovnem vstopu v parlament 
so mnogi videli poroπtvo, da bo-
gate elite ne bi oplenile javnih 
zavodov. 

Pomanjkanje etiËnih vrednot 
posameznikov se je odrazilo tudi 
v tej volilni tekmi. Nekaj tekme-
cev si je glasove nabiralo tudi z 
neresnicami, z manipulacijami z 
anketami in z nekorektnim ob-
veπËanjem javnosti. 

Æelela bi, da bi bil konËni rezul-
tat parlamentarnih volitev ugo-
den tudi za obËane Kamnika in 
Komende. Da bi dobili poslanca, 
ki bi bil pripravljen delati v korist 
dræavljanov, kot to doloËa Ustava 
RS. Sama sem imela pogum in srË-
nost, da sem ljudem uspela ohra-
niti socialno dræavo s prepreËit-
vijo privatizacije javnih zavodov. 
UresniËila sem πe mnoge druge, za 

ljudi pomembne naloge, ki bodo 
ostale zapisane v dokumentaciji 
Dræavnega zbora RS. Kot kamni-
πka podæupanja pa si πe posebej 
æelim, da bi novi poslanec v korist 
obËanov dobro sodeloval s kamni-
πkim obËinskim vodstvom. 

Ljudje upraviËeno priËakujemo 
in zahtevamo, da pravkar izvolje-
ni poslanci in stranke pozabijo na 
razprtije in strankarske interese 
ter priËnejo med seboj sodelovati 
v korist ljudstva. V stranki DeSUS 
zagotovo ne bomo pozabili na 
svoje predvolilne obljube, na po-
trebe delavcev, mladih, upokojen-
cev, invalidov in kmetov. »eprav z 
omejeno moËjo le πestih poslancev 
v Dræavnem zboru RS smo priprav-
ljeni prevzeti svoj del odgovorno-
sti za vodenje dræave.

mag. Julijana Bizjak Mlakar, 
DeSUS

Nasprotovanja ukinitvi  
Geodetske pisarne Kamnik

be, vile celo do pritliËja«, argumentirajo na obËini 
Kamnik. 

S selitvijo se bo dostopnost do geodetskih evi-
denc in upravnih storitev bistveno zmanjπala. Na 
obËini Kamnik so mnenja, da je argument o do-
stopnosti do podatkov preko spleta neprepriËljiv. 
V obËinah Kamnik in Komenda namreË ni zago-
tovljen πirokopasovni dostop do interneta in æe s 
tega vidika je obËanom dostop do podatkov one-
mogoËen. Upoπtevati je treba, da so uporabniki 
podatkov tudi starejπi ljudje, ki niso veπËi ravnanja 
z novimi tehnologijami.

Kot zelo pomemben argument proti reorgani-
zaciji pa izpostavljajo dobro in korektno sodelova-
nje med lokalno skupnostjo in Geodetsko pisarno 
Kamnik.

SA©A MEJA»

Kljub neuspehu se ne umikamo  
s politiËnega prizoriπËa

konvencija, tam pa bo stranka med 
drugim predstavila Novo vodstvo in 
vizijo za nadaljnje delovanje.

Cenimo obËanke in obËane, ki ste 
dali glas naπi stranki, ki nas kljub me-
dijskemu umoru manjπih strank niste 
pozabili, hkrati pa seveda razumemo 
tudi tiste, ki niste æeleli, da bi Janez Ja-
nπa postal predsednik vlade in ste zato 
svoj glas raje namenili Pozitivni Slove-
niji Zorana JankoviÊa. Skupaj z vami 
upamo, da bodo na naslednjih volitvah 
odloËali programi,« je po volilni ne-
delji svoje misli strnil naπ kandidat 
za poslanca Maks Lavrinc.

ObËinski odbor Zares pod vod-
stvom Janeza BalantiËa pa poudarja, 
da bomo πe naprej aktivni na lokalni 
ravni, da bomo Vaπ glas v obËin-
skem svetu in tvorni del æupanove 
koalicije. ≈Ljudje smo paË vËasih kot 
mali otroci. Ko dobimo novo igraËo, 
vse prejπnje zavrnemo, a seveda se Ëez 
Ëas zopet vrnemo k stari. PrepriËan sem, 
da bomo v prihodnjih letih na politiËnem 
prizoriπËu πe zaznamovali pomembna 
dejanja in da lahko na nas raËunate tudi 
v prihodnje,« je dejal BalantiË. 

ZARES  
- socialno liberalni Kamnik
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Dvorano Doma kulture Kamnik so na 
petkov veËer, 16. decembra, preplavili 
zvoki kamniπkih godbenic in godbeni-
kov pod taktirko dirigenta Martina Du-
kariËa. Tradicionalni prazniËni koncert 
pred iztekom leta, ki ga je povezovala 
Barbara BoæiË, so obogatili solisti iz vrst 
domaËih godbenic in godbenikov: flav-
tistki Nastja Poljanπek in Nina Horvat, 
oboistka Nina Smrekar, trobentaË Ga-
πper Selko in klarinetistka Manca Pod-
gornik. K prazniËnemu utripu so dodale 
kamniπke maæoretke iz skupine Veroni-
ka z boæiËno obarvanim nastopom. 

VERA MEJA»

Na gradu Zaprice je v sredo, 14. decembra potekala slovesnost 
ob 50-letnici MedobËinskega muzeja Kamnik, s katero je odprta nova 
stalna razstava v muzeju z naslovom Odsevi kamniπkih tisoËletij.

Zbrane na prireditvi je najprej pozdravila direktorica muzeja 
mag. Zora Torkar. Æupan Marjan ©arec je spomnil na dolgoletno 
tradicijo gradu Zaprice, ki je bil mnogokrat prezidan, konËno po-
dobo pa je dobil leta 1961, ko je postal muzej. ≈Veliko razstav se je 
zvrstilo tukaj, te so doprinesle marsikatero vedenje, znanja, ki ga sicer 
ne bi imeli. MedobËinski muzej pripoveduje zgodbe iz preteklosti, pripo-
veduje zgodbe Kamnika in okolice,« je zaokroæil æupan in obljubil, 
da se bodo na obËini πe naprej trudili, da bi kamniπkemu muzeju 
omogoËali njegovo vlogo.

Dolgoletna direktorica muzeja Mirina ZupanËiË je orisala pot kam-
niπkega muzeja od ustanovitve do obdobja, ko je vodenje predala 
danaπnji direktorici mag. Zori Torkar. Torkarjeva pa je predstavila 
delo in doseæke medobËinskega muzeja.

Novo stalno razstavo z naslovom ≈Odsevi kamniπkih tisoËletij« je 
predstavila kustosinja Janja Æeleznikar in se zahvalila vsem, ki so 
sodelovali pri pripravi obseæne razstave.

VeËina predmetov na razstavi je prviË predstavljena javnosti.
Odsevi kamniπkih tisoËletij, stalna razstava je zasnovana tako, da 

prikazuje æivljenjski prostor πirπega kamniπkega obmoËja od do sedaj 
znanih paleontoloπkih najdb, prvih poselitev, nastanka mesta do 19. 
stoletja. Stalna razstava predstavlja druæbe posameznih obdobij, poli-
tiËne, socialne, gospodarske razmere, promet, kulturo, umetnost in 
vsakdanje æivljenje. S privlaËno muzejsko predstavitvijo obiskovalec 
z ohranjenimi materialnimi viri, ljudskim izroËilom, replikami, re-
konstrukcijami, predmeti za otip in zvoËno-slikovno digitaliziranimi 
informacijami podoæivlja bogastvo starodavne preteklosti na enem 
mestu, pri tem pa lahko aktivno sodeluje. Na razstavi so oblikovani 
pedagoπki kotiËki, kjer se obiskovalec seznani z rimskimi igrami, 
kovanjem denarja, merjenjem s starimi merami, posluπa legende ipd. 

Slovesno ob 50-letnici MedobËinskega muzeja Kamnik 

Nova stalna razstava Odsevi kamniπkih tisoËletij
Prav tako pa si lahko svoje znanje dopolnjuje preko raËunalniπkih 
zaslonov, kjer si ogleduje filme, rekonstrukcije gradov, zemljevide, 
osebnosti in druge zanimivosti.

Æivljenje preteklih tisoËletij se nam razkriva skozi skrbno iz-
brano in predstavljeno materialno in duhovno dediπËino, ki je bila 
reprezentativna ali pa Ëisto obiËajna v svojem Ëasu in je oblikovana 
v zaokroæene tematske sklope: æivljenje v antiki s prikazom rimske 
kuhinje, lararija in triklinija, sodarsko delavnico iz 4. stoletja, zgod-
nji srednji vek in slovansko kulturo. Predstavljeno je restavrirano 
arheoloπko gradivo iz obmoËij obËin Mengeπ, Domæale, Komenda, 
Lukovica, Trzin in seveda iz obmoËja obËine Kamnik. VeËina arhe-
oloπkih predmetov πe nikdar ni bilo predstavljenih πirπi strokovni 
in laiËni javnosti.

Ob 50-letnici MedobËinskega muzeja Kamnik so polni dvorani obis-
kovalcev na gradu Zaprice mnogo zanimivega povedali direktorica 
muzeja mag. Zora Torkar, æupan Marjan ©arec in dolgoletna direkto-
rica muzeja Mirina ZupanËiË.

Tradicionalni prazniËni 
koncert Mestne godbe 
Kamnik 

F
ot

o:
 J

an
ja

 Z
or

m
an

 M
ac

ur
a

KOLEDAR PRIREDITEV

Tu ri stiË no-in for ma cij ski
cen ter Kamnik
tel: +386 1 831 82 50,
www.kamnik-tourism.si

Agencija za turizem in podjetniπtvo Kamnik
www.kamnik-tourism.si, tel.: 01 831 82 50

DRSALI©»E, Glavni trg, Kamnik
Sobota, 3. december ∑ nedelja, 22. januar
Ponedeljek, 19. ∑ petek, 23. december, od 16. do 20. ure
BoæiËno novoletni sejem 

Petek, 23. december, ob 17.00
Obisk BOÆI»KA

Sobota, 31. december, ob 23.00 

Silvestrovanje z ansamblom Trio ©pica
Slavnostni nagovor æupana Marjana ©arca

Vsak Ëetrtek od 16. do 17. ure 
in vsako soboto od 10. do 11. ure
©OLA DRSANJA

ß
Dom kulture Kamnik
www.domkulture.org , 
031/775 700 ali 01/839-76-06
Sreda, 21. decembra 2011, od 8.30 naprej
IMPROVIZACIJSKE IN PRIPOVEDOVALSKE 
DELAVNICE
ZA U»ENCE O© STRANJE
Organizator: Kulturno druπtvo Priden moæic v sodelovanju z 
MC Kotlovnica in Pripovedovalskim Varietejem
ZakljuËena prireditev za O© Stranje

Sreda, 21. decembra 2011, ob 18.00
Plesni klub ©inπin
PLESNA PRODUKCIJA U»ENCEV KLUBA
Vstopnina: 3 eur v predprodaji / 5 eur na dan produkcije / 
otroci do 15. leta brezplaËno

»etrtek, 22. decembra 2011, ob 18.00
organizira Druπtvo upokojencev Kamnik za vse upoko-
jence in ostale obËane
JUBILEJNI KONCERT OB 15-LETNEM USPE©NEM 
DELOVNEM JUBILEJU
- FOLKLORNE SKUPINE, strokovni vodja Franci 
Poljanπek in
- ME©ANEGA PEVSKEGA ZBORA, zborovodkinja Karla 
Urh
Vstopnine ni!

Petek, 23. decembra 2011, ob 20.00
SimfoniËni orkester Domæale-Kamnik
NOVOLETNI KONCERT
Vstopnina: 12 eur

Sobota, 21. januarja 2012, ob 20.00
Impro liga ∑ dræavno improvizacijsko prvenstvo
©PORTNI IMPRO KLUB JASTREB vs. KLASIKA
Vstopnina: 8 eur / 6 eur ∑ πtudentje, upokojenci in dijaki

ß
Meπani pevski zbor Cantemus
www.zbor-cantemus.si
Nedelja, 25. december, ob 18.30 
v FranËiπkanski cerkvi v Kamniku
VeËer boæiËnih pesmi
Sveta maπa s koncertom

ß
TuristiËno druπtvo Tuhinjska dolina
www.muzej-kamnik-on.net
Ponedeljek, 26. decembra 2011, 
ob 17. uri pri Termah Snovik
BoæiËna skrivnost z Martino ©raj
5 eur / 2 eur πoloobvezni otroci

ß
Zdruæenje borcev za vrednote NOB Kamnik
Torek, 27. december 2011 ob 11. uri 
pri spomeniku na Prevojah v Tuhinju 
Polaganje vencev skupaj z diplomati ZDA 
in Velike Britanije

Sobota, 7. januar 2012 ob 10. uri 
v Rudniku pri spomeniku 30 padlim borcem 
Spominsko sreËanje skupaj z ZB za vrednote NOB 
Domæale

  

  

  

  

  

Liraπi navduπili 
z veËnozelenimi Presleya

Nekaj vznesenega je, Ëe se ljudje zberejo, da bi ob pesmi preæiveli vesele 
ure, in da æelijo to veselje deliti tudi z drugimi. Prvo slovensko pevsko druπtvo 
Lira Kamnik to poËne æe od davnega leta 1882. Tradicionalni letni koncert 
so letos pripravili na dan rojstva najveËjega slovenskega pesnika Franceta 
Preπerna ∑ 3. decembra. V polni dvorani Doma kulutrre Kamnik smo prisluh-
nili odliËno izvedenemu programu, v katerem so se prepletale ljudske pesmi 
sveta v priredbi slovenskih skladateljev s skladbami iz Lirinega novejπega 
programa. 

Liraπi pod vodstvom zborovodje prof. dr. Andreja Missona so navduπili 
z novimi pesmimi in priredbami veËnozelenih pesmi Elvisa Presleya.

»as visokega srednjega veka je predstavljen z æivljenjem na gradu: 
kuhinja, kapela, palacij, oboroæitev in jeËa. Mestno æivljenje spo-
znavamo skozi znaËilni gospodarski dejavnosti ∑ trgovino in obrt, 
podeæelje pa s prikazom kolonizacije πirπega kamniπkega ozemlja in 
teæavami, kot so turπki vpadi. Duhovnim razmeram in razkoπju baro-
ka na razliËnih podroËjih sledimo z edinstvenimi predmeti narodnega 
pomena: Dalmatinova biblija, straæarja boæjega groba, Valvasorjeva 
Slava vojvodine Kranjske, romarske podobice in relikviariji ter dela 
baroËnih mojstrov Valentina Metzingerja, KamniËana Fortunata Ber-
ganta, Franca Jelovπka in drugih. 

���������������������������������������������������������
����������������������������

kjer smo za vas pripravili

ZELO UGODNE STANOVANJSKE KREDITE
z roènostjo do 30 let!

Z veseljem vam bomo predstavili tudi preostalo ponudbo banËnih in 
finanËnih storitev, ki so med najcenejšimi v Sloveniji.

Veselimo se vašega obiska v kamniški poslovalnici, ki je odprta 
vsak delovni dan od 8.00 do 12.00 in od 13.00 do 16.00.
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NekoË, pred davnimi davnimi 
Ëasi, se je v deæeli daleË daleË stran 
zgodil Ëudeæ. Devica Marija je spo-
Ëela in rodila sina. Dete, rojeno 
v skromnem hlevËku na obron-
kih Betlehema, je postalo glasnik 
dobrote in ljubezni. »as boæiËa 
nedvomno zaznamuje za marsi-
koga najlepπa zgodba o rojstvu, 
postavljena v jasli. »arobni Ëas, ki 
nas spominja na dogajanje v Be-
tlehemu, æe od mladosti pooseblja 
jasliËar Jakob Plut iz Mekinj.

Jaslice so pravi simbol 
boæiËa

Ankeæev Jaka postavitev jaslic 
pripravlja skozi vse leto. Æe od 
malih nog so jaslice zanj pravi sim-
bol boæiËa, ne BoæiËek v rdeËem 
kostumu. Postavitev jaslic zahteva 
veliko priprav ter Ëasa in pravi 
jasliËar se z njimi ukvarja vse leto. 
Tudi sredi poletja se lahko utr-
ne nova zamisel glede postavitve 
jaslic. 

Ankeæev Jaka pove, da so bile 
velike jasli vedno tudi æelja pokojne 
tete, ki mu je zapustila domaËijo. 
Sprva je jasli postavljal v ≈bohkov 
kot« v hiπi, jih poËasi veËal, preselil 
v hodnik, pred hlev, zadnjih pet let 
pa jih ima postavljene kar v do-
maËi garaæi. ≈Jaslice so mi v veliko 
veselje,« razlaga jasliËar Jaka. Z jas-
limi se ukvarja zveËer, ko se stem-
ni. V garaæi priæge luËke, glasbo in 
iπËe inspiracijo. Pogosto mineta dve 
uri kot bi trenil z oËmi. Jakob Plut 
vsako delo zaËenja v boæjem ime-
nu. Ko govori o svojih jaslicah, mu 
obraz preæema poseben izraz. Æeli 
si, da se jaslice dotaknejo vsakega 

PrazniËna anketa

≈Æelim si najhitrejπe drsalke 
na svetu, da postanem 
najboljπi drsalec v mestu« 

December je v Kamniku πe posebej æivahen, predvsem za otroke, ki spro-
πËeno uæivajo na drsaliπËu ob zvokih prazniËnih melodij, toplem Ëaju in 
vroËi Ëokoladi. Marsikdo si v tem Ëasu zaæeli drsalk, trije dobri moæje pa ob 
prebiranju pisem dobijo idejo, s Ëim obdariti pridne otroke. Lovrenc si æeli 
najhitrejπe drsalke, da bo postal najboljπi drsalec v mestu, Marja pa si bo 
leto 2011 zapomnila prav zaradi drsaliπËa, kjer je vedno zabavno.

Lara (11 let) pride na drsaliπËe vsak dan. Pravi, da je super. VπeË ji je glasba, 
ki jo vrtijo. Moti jo le vodnjak na sredini, saj 
jo je vedno strah, da bi se zaletela vanj. Na 
drsaliπËu sreËa veliko soπolcev in prijateljev, 
s katerimi se skupaj podijo po ledu in se 
zabavajo. Miklavæ ji je prinesel parkeljna, 
Miklavæevanja v mestu se ni udeleæila, saj 
je raje drsala, ker takrat ni bilo veliko dr-
salcev. Na bliænji stojnici se rada okrepËa s 
toplimi napitki, najveËkrat s Ëajem ali vroËo 
Ëokolado, obËasno si privoπËi tudi kostanj. 
Lani ni toliko drsala, ker se ji ni zdelo tako 
zanimivo, letos pa neizmerno uæiva. Komaj 
Ëaka sneg, saj bi se rada tudi sankala. Upa, 
da bo januarja sneg, kajti, ko bo drsaliπËe 
zaprto, bo v Kamniku precej dolgËas.

Adis (6 let ) in Adelisa (11 let) je Miklavæ obdaril z novimi drsalkami. 
Adelisa pazi na mlajπega bratca, na drsaliπËu sreËata πtevilne soπolce in pri-
jatelje. Pravita, da se raje odpravita na drsaliπËe kot na sprehod s starπi, saj 
je tam bolj zabavno. Adelisa pove, da ji je vπeË muzika in da je na drsaliπËu 
spoznala veliko novih ljudi. Moti jo le vodnjak na sredini, odkar je njena 
soπolka tam nesreËno padla. ObËasno si za malico privoπËita tudi kostanj ali 
Ëaj, da se malce pogrejeta in spoËijeta.

Marja (12 let) se na drsaliπËe odpravi trikrat na teden. Pravi, da je tam 
veselo in lepo in ter da si bo leto 2011 zapomnila tudi zaradi drsanja in 
pestrega dogajanja. Miklavæ ji je prinesel sladkarije. V naslednjih dneh se 
veseli peke piπkotov in prihoda BoæiËka. Za novo leto 
si æeli veliko lepega, dobre ocene v πoli in zdravje. 
Æeli si tudi sneg, saj teæko Ëaka sankanje po hribu na 
Perovem in na igriπËu ob Kranjski cesti.

Lovrenc (6 let) se je na drsaliπËe odpravil skupaj 
s sestrico in starπi. Kljub deænim kapljam si je v ne-
deljo popoldne prviË letos nadel drsalke, oËka pa se 
je na drsalke vrnil po petnajstih letih. Lovrenc na 
drsaliπËu uæiva, njegovo glavo varuje Ëelada. Ujela 
sem ga med poËitkom ob Ëaju, kjer je sreËal soπolca 
Æiga. Pravi, da mu je vπeË, ker je mesto Kamnik lepo 
okraπeno. Pri starih starπih ga je obiskal Miklavæ in 
mu prinesel rolki. BoæiËku je pismo æe napisal, vendar 

ga πe ni postavil na 
okensko polico. To 
bo storil kmalu, po-
leg tega pa bo tudi 
on BoæiËku pripravil 
preseneËenje. Æeli si 
najhitrejπe drsalke 
na svetu, da bo po-
stal najboljπi drsalec v mestu.

Æiga (6 let) je na drsaliπËe priπel skupaj z 
mamico. Kot pravi, ima hitre drsalke, zato 
vËasih tudi pade, vendar se hitro pobere. V 
Kamniku se je udeleæil tudi Miklavæevanja, 
kjer je dobil parkeljna. Novoletno smrekico 
je æe postavil, v sobi ima svojo, skupna pa je 

v dnevni sobi. Daril se zelo razveseli, pa naj bodo pod njegovo smrekico ali 
pa pod skupno. BoæiËku je pismo æe pisal, postavil ga je na okensko poli-
co, skupaj z mlekom in piπkoti ter prtiËkom. Æeli si, da bi mu BoæiËek pod 
smrekico postavil velikega belega pliπastega sneæenega medveda. Novoletno 
noË bo preæivel prazniËno skupaj s starπi, najverjetneje bo gledal televizijo. 
V novem letu si æeli, da bo vse lepo.

Erin (9 let) se je ravno odpravljala z drsaliπËa, 
saj so jo zmotile deæne kaplje. V rokah je ime-
la vreËo s teækimi drsalkami, saj je na drsaliπËe 
priπla sama. Na ledu uæiva, vπeË ji je glasba, ob 
najinem klepetu so z zvoËnikov ravno odmevali 
»uki. Miklavæ ji je prinesel Barbiko in Ëokolado. 
Za BoæiËka si æeli trobento, pismo pa je postavila 
na okensko polico ter ga obteæila s posodo z 
mlekom in piπkoti. Dedek Mraz ji bo prinesel 
pri mamici v sluæbi, kjer bo tudi igra. Pravi, da 
se v tem Ëasu zelo veseli, da bosta z mamico 
pekli piπkote. Erin zelo rada krasi dom in zavija 
darila. Silvestrovali bodo doma, pri njih je obi-
Ëaj, da bedijo do polnoËi, potem pa nazdravijo 
s πampanjcem. OËka jima z bratcem vsako leto kupi otroπki πampanjec. Ob 
novem letu si æeli, da bo leto 2012 lepo, da bo dobila veliko daril od vseh 
treh dobrih moæ. Bila bi zelo vesela, da bi zapadlo veliko snega, saj neiz-
merno uæiva na tekaπkih smuËeh in sankanju. Ob tem doda, da se na tekaπke 
smuËi skupaj z mamico pogosto odpravita na urejene tekaπke poti, sanka 
pa se najraje na »rnivcu.

Pogovarjala se je POLONA GRAHEK

Zakaj pa ne – on se ne bo ukvarjal z 
vozlom na kravati, njej bo prihranjena 
dilema, kaj obleči na silvestrski večer, 
otrokom pa v bazenu nikoli ni dolgčas ...

Zadnji teden leta bo v najvišje ležečih 
slovenskih termah resnično poln aktivnosti 
in možnosti za razvajanje za vso družino. 

Bolj ustvarjalni si lahko prislužite dvojno 
brezplačno kopanje, če nam boste 
fotografije, ki jih boste v tem prazničnem 

času posneli v Termah Snovik in okolici, 
poslali na animacija@terme-snovik.si.

Cena silvestrovanja znaša 60 evrov za 
odrasle in 30 evrov za otroke od 4. do 14. 
leta.

Kje se boste torej poslovili od starega 
leta?

Pričakati novo leto v kopalkah?

odprto od 7.30 do 19h, ob sobotah od 7h do 13h.
Kamnik, Perovo 25 (ob obvoznici), tel.: 830-83-90

Naj bodo
na praznični 
mizi domače 

mesnine
Mesarstva

Rešet!

Vesel božič
in srečno 2012!
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NA KAMNIŠKI TRŽNICI, TOMŠIČEVA 23, TEL.: 831 75 98

Tudi letos je Tone Podjed iz GodiËa 81 c postavil Ëudovite jaslice z 
zgodbo Velike planine in okolice. Vesel je obiskovalcev, ki si lahko 
njegovo pravo mojstrovino ogledajo vsak dan do 2. februarja med 
9. in 20. uro.

opazovalca. Æeli si, da so dovolj 
sporoËilne, da spregovorijo tudi o 
skromnih razmerah, v katerih je 
bil rojen boæji Sin, o neomajnem 
zaupanju Marije v Boga, o Joæefu, 
ki je v oporo Mariji, o angelih, 
ki so posredniki med Ëlovekom in 
Bogom.

Jasli postavljene 
v kmeËko okolje

Tam so Marija z JezuπËkom, 
Joæef, pastirci s Ëredo, angelci, 
upodobljeni na tisoË in en naËin. 
Njihovi izrazi na obrazu, obleke, 
naËin postavitve razkrivajo tre-
nutni navdih v kmeËkem okolju. 
Ozadje jaslic je Jaka pobelil sam, 
mesto Betlehem pa je naslikano na 
usnje in je delo tunjiπkega slikarja 
Tarzana. Glavno ogrodje jasli je 
postavil æe lansko leto in ga za 
letos ni spreminjal, saj je vse do-
bro pritrjeno na steno. Z letoπnjo 
upodobitvijo jasli je zaËel æe v 
oktobru. Veliko dela predstavlja 
postavitev kamenja in raznoraznih 
hiπ, ki jih je naredil sam minulo 
poletje iz materialov, nabranih v 
okoliπkih gozdovih. KmeËke hiπe, 
mlin na vodo, grad v ozadju, vse 
se lepo prepleta v zgodbo, ki jo 
piπe dogajanje v ospredju. Jeseni v 
lepem vremenu nabira tudi mah 
v Samotnem mlinu, za katerega 
trdi, da je za jaslice najboljπi. Po-
leg mahu uporablja veliko æaganja, 
saj se je, po izroËilu, Jezus rodil v 
puπËavi. Preplet domaËega z izvor-
nim okoljem se zdi Jakobu zani-
miva in pomembna ideja. Pogosto 
zveËer sede na klop pred garaæo 
in opazuje postavitev. ≈Domiπljija 

nima meja, pa tudi smisel za po-
stavljanje je potreben,« se nasmeje 
Jaka. ≈Imam luπtnega mucka in Ëe 
ne pazim dobro, mi takoj uide 
med jasli. Pa imam ponovno veliko 
dela,« med smehom doda. 

Najbolj sveËan del 
postavitve jaslic je 
postavitev figur

Figur ima veliko, nekatere stare 
preko sto let, a jih πe vedno zno-
va tudi dokupuje. Pomembno je, 
da sodijo v postavitev in da niso 
preveË moderne. Poleg osrednjih 
protagonistov boæiËne zgodbe se 
v jaslih najde preko 300 ovac ter 
okoli 80 pastirjev, ki naredijo pri-
zor bolj pisan. Ankeæev Jaka naj-
bolj uæiva, ko v konËno podobo 
postavlja figure. To je zanj najbolj 
sveËan in pomemben del. Priæge si 
luËke in boæiËno glasbo in s po-
stavitvijo priËne. Obenem se rad 
spominja lepih dni iz svoje mla-
dosti, ko so z druæino praznovali 
boæiË ob jelki in majhnih jaslicah 
v kotu. Na jelki so bili piπkoti in 
v papir zaviti bonboni, katere so 
s sestrami radi na skrivaj ≈sneli«. 

Spomini, ki ne zbledijo, zato s 
takim æarom nadaljuje s tradicijo. 
Svoje spomine na jaslice v obliki 
fotografij shranjuje tudi na steni 
hodnika, kjer jih pogosto pogleda. 

Jasli z veseljem pokaæe 
tudi obiskovalcem

Dan pred svetim veËerom, 23. de-
cembra, bo Ankeæeve jaslice ob 18. 
uri blagoslovil mekinjski æupnik, na 
ogled pa bodo do sveËnice, 2. febru-
arja. Ves boæiËni Ëas so vsak veËer 
vrata garaæe odprta, jasli z luËmi 
obsijane. Jaka je vesel vsakega ob-
iskovalca in teh je vedno veË. Z 
vsakim rad poklepeta, opaæa, da 
se ljudje radi zazrejo in obstanejo 
ob njegovih jaslih. Tudi otroci iz 
vrtca v bliæini pridejo na obisk, 
pove jim, zakaj mora biti Jezus 
v sredini in zakaj so vsi obrnjeni 
proti njemu, razloæi jim, kako in 
zakaj je narejeno tako kot je. Se 
je æe zgodilo, da mu je znanec 
zabrusil, Ëe ima toliko Ëasa, da to 
dela. A na glas ponosno odvrne: 
≈Imam Ëas, voljo, æeljo in veselje.« 
Naj bo tako tudi v prihodnje!

BOJANA KLEMENC

BOÆI»NA SKRIVNOST V JASLIH NA 
ANKEÆEVI DOMA»IJI

Ankeæev Jaka potrebuje 
tri mesece za postavitev 
jaslic v garaæi, o njih pa 
razmiπlja skozi vse leto. 
Povsod iπËe material, 
primeren za oblikovanje 
jaslic, iπËe ideje, nove po-
stavitve ...

Želimo vam prijetne 
boži�no novoletne praznike, 
obilo zdravja in osebne sre�e

v letu 2012

v mesecu 
decembru 
smo vam 
pripravili 

15% 
popust na 

vse izdelke 
v naši  

industrijski 
prodajalni

www.natureta.si
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sam vam v letu 2012 želi 
čudovitih in nepozabnih doživetij 

v vašem domu.

www.sam.si

Mesec priËakovanj, praznovanj, obdarovanj, voπËil in prijaznosti je 
tu. Najlepπi trenutki so prav gotovo tisti, ki jih preæivimo v krogu svo-
jih najbliæjih, najdraæjih - v krogu druæine. Vstopili smo v prazniËno 
okraπeni dom πestËlanske nemπke druæine Stein, ki æe devet let æivi v 
Sloveniji, od leta 2003 v Kamniku. Kako se pripravljajo na praznova-
nje boæiËa in novega leta, kateri dobri decembrski moæje jih obiπËejo, 
kako povezani so v tem Ëasu z rodno NemËijo, kaj jim boæiËno-novoletni 
prazniki pomenijo in kako jih praznujejo smo izvedeli v pogovoru z 
izredno dobro slovensko govoreËima Conny in Christophom Steinom ter 
njunimi otroki, enajstletno Saro, osemletnim Jonasom, πestletno Lauro 
in πtiriletnim Lukasom.

Ko se poveæe duh dveh nemπkih druæin v slovenskem 
domu

Christoph in Conny Stein, ki prihajata iz nemπkega Hessna oziroma 
Swabacha, sta se v letu 2002 skupaj s takrat eno leto in pol staro 
hËerko Saro preselila v Slovenijo. Najprej v Ljubljano, leto zatem pa 
jih je pot za stalno popeljala v mesto pod kamniπkimi planinami. Ker 
Christoph in Conny, ki so se jima pozneje rodili πe trije otroci, pri-
hajata iz razliËnih nemπkih deæel, poleg tega je bil eden izmed njiju 
pripadnik luteranske, drugi pa baptistiËne cerkve, je bilo tudi njuno 
praznovanje v otroπtvu razliËno. V druæino, ki sta si jo ustvarila 
skupaj, sta vnesla vsak svoje obiËaje in navade decembrskih prazno-
vanj ter jim skupaj dodala πe nekaj povsem novih, tudi slovenskih 
≈bleπËic«. Conny pove, da je bilo v njeni druæini praznovanje boæiËa 
skromno in brez posebnih prazniËnih poudarkov, saj so æiveli v 
ideji, da je boæiËni dan vsak dan in ne le 25. decembra. Christoph 
pa doda, da mu je kot Ëlanu nemπke druæine, ki je praktiËno æivela 
skupaj v eni vasi, po prihodu v Slovenijo za praznike sprva manjkalo 
tisto ≈domaËe«, kasneje pa je to sprejel in s svojo novo druæino to 
doæivlja na drugaËen naËin. 

Adventni Ëas kot Ëas priprave na boæiË
Druæina Stein si æeli, da bi bil adventni in boæiËni Ëas bolj umirjen 

Ëas. Trudijo se za to, a jim vedno ne uspe. Letos so æe ob koncu 
novembra spletli adventni venËek, πe prej pa v gozdu zanj nabrali 
zimzelene vejice, rastlinje, storæe ... Na zadnjo novembrsko nedeljo 
so priægali prvo adventno sveËko, nato pa s priæiganjem nadaljevali 
vsako naslednjo nedeljo dokler niso na adventnem venËku zagoreli 
πtirje plameni. V prejπnjih letih so, predvsem zato, da bi se otroci πe 
bolj zavedali prihoda luËi, Jezusa Kristusa, vsak dan od prve adventne 
nedelje do 24. decembra priæigali majhne Ëajne sveËke. Na ta naËin 
so otroci πe bolj Ëutili, da se ≈veliki dan« pribliæuje ... 

Vsak izmed otrok ima svoj adventni koledar, ≈tistega s Ëokoladka-
mi, ki ga prejme od svojega dedka ali babice«, z nasmehom povesta 
mlada starπa. Pred leti je druæina adventni koledar izdelala sama. 
Druæina Stein vsako jutro skupaj iz majhne knjige za otroke bere 
zgodbe, ki so tako in drugaËe povezane s Svetim pismom. Skupaj 
okrasijo drevesce, izdelajo okraske iz pomaranË, slanega peciva, per-
lic in papirja. Letos so prviË postavili tudi jaslice. V gozdu so za 
hlevËek in njegovo ≈opremo« nabrali mah, veje, kamne, deπËice ... 

Prazniki so Ëas, ki se ga veselimo vsi, ne le otroci, in obdarovanje za-
jema le majhen koπËek tega, kar prazniki simboliËno predstavljajo. Zato 
v Ëasu, ki prihaja, praznujte! Praznujte lepoto in prijaznost, dobroto in 
ljubeznivost. »as, ko v zunanjem svetu pojenja svetloba, je Ëas, da po-
iπËemo svetlobo tudi v nas samih. 

Po kamniπkih ulicah smo povpraπali, ali so prihajajoËi dnevi res najlepπi 
v letu in kaj je tisto, kar jih naredi Ëarobne. Kakπne so dandanes navade 
obdarovanja, ko nam trgovci na vsakem vogalu ponujajo mnogo idej, 
kako razveseliti naπe najdraæje? Doæivljamo praznike tudi globoko v sebi, 
ne le na zabavi?

Petra in Kris: Med vsemi decembrskimi prazniki je zame πe edini ≈ne-
pokvarjen« dan sveti Miklavæ, saj si za ta dan v druæini podarimo le suho 
sadje, mandarino, kakπen piπkot. BoæiË je v naπi druæini æe od nekdaj dan 
za darila pod jelko. Naπa triletnica Stella je ob vsakem obisku trgovin 
polna idej, kaj naj ji prinese BoæiËek, izbira-
mo pa bolj didaktiËne igraËe. Najmlajπi Kris 
je zadovoljen z vsem, z moæem Jernejem pa 
prisluhneva drug drugemu in si podariva tisto, 
kar nama nekaj pomeni in prihaja iz srca. Tudi 
v πirπi druæini smo dogovorjeni, da darila Bo-
æiËek prinese le otrokom, saj smo mnenja, da 
so obdarovanja v zadnjih letih prerasla meje 
zdravega razuma. Za moj okus se je potroπni-
πtvo konec leta preveË razpaslo, ni mi vπeË, da 
so trgovine okraπene æe novembra. Ne vem, 
Ëe je to odraz krize. Tudi v trgovini πe vedno 

V prazniËnem druæinskem objemu 
Adventni in boæiËni Ëas v nemπki (kamniπki) druæini Stein

Figure jaslic so izdelali iz kamna. Prvo izdelovanje jaslic je bilo za 
otroke veliko in posebno doæivetje. Druæina skupaj prazniËno okrasi 
tudi stanovanje, peËe piπkote, izdeluje voπËilnice, ki so vsako leto 
drugaËne in iz razliËnih materialov (mivka, æica, smreka, papir ...). 
Otroci riπejo slikice za babice, dedke, sestriËne, bratrance in druge 
sorodnike, ki æivijo v NemËiji.

BoæiËni Ëas poveæe kamniπki in nemπki dom
»e je 24. december delovni dan, s praznovanjem v Steinovem 

domu priËnejo v popoldanskem Ëasu. Na boæiË se je rodil Jezus, ki 
je novo upanje, nova ljubezen, novo odreπenje. Ker gre torej za roj-
stvo ≈otroka - Jezusa« ta dan praznujejo kot rojstni dan. Stanovanje 
okrasijo z baloni, razreæejo torto, upihnejo sveËke na njej, sladkajo se 
s pecivom, ki ga speËejo sami, zapojejo celo pesmico ≈Vse najboljπe«. 
Starπa sta mnenja, da na ta naËin otrokom najbolj pribliæata pomen 
tega dne. Vzduπje je vedno veselo in razigrano. Otroci, povsem sami, 
na ta dan pripravijo tudi gledaliπko predstavo. Sami poskrbijo za 
tekst, kostumografijo, scenografijo ... To je darilo otrok starπem in 
sorodnikom v NemËiji za praznike. Predstavo starπa posnameta, nato 
pa jo poπljejo dedkom in babicam v deæelo Angele Merkl. ≈Ker smo 
postali æe ≈pravi Slovenci«, ne obiskujemo veË vsako leto naπega nemπ-
kega doma, prav tako pa tudi naπi sorodniki za boæiËne praznike ne 
obiπËejo vselej Slovenije,« pove Christoph. ≈Smo pa med seboj ob 
teh praznikih πe posebej povezani; s fotografijami, videi, voπËilnicami, 
slikami ...,« nadaljuje Conny.

ZveËer se druæina odpravi k otroπki polnoËnici v kamniπko franËi-
πkansko cerkev. Po prihodu domov sledi veËerja, obiËajno pripravijo 
druæabno jed raklet. VeËerjo in Ëas po veËerji zapolni tudi petje 
tradicionalnih boæiËnih pesmi in obdarovanje. Darila dobijo otroci 
pod boæiËnim drevesom. Ta so obiËajno skromna, poleg tega imajo v 
druæini Stein najraje skupinska, druæinska darila. V preteklem letu je 

bil to namizni nogomet, ki 
je podaljπal boæiËni veËer 
vsem Ëlanom druæine. 

Ne darila, smisel 
boæiËa je kaj in kako 
Ëutimo v srcu ...

≈Potrebno je poudariti, 
da najpomembnejπa ni zu-
nanjost - okrasitev stano-
vanja, smreke, postavitev 
jaslic, o Ëemer se veËinoma 
govori,« je odloËna Conny. 
≈Pomembna je notranjost, 
kaj in kako Ëutimo v srcu. 
Zunanjost je le tista, ki 
vzpodbudi notranjost, da 
πe bolj zaËuti tisto, kar 
≈mora« zaËutiti. V sebi 
moramo zaËutiti tisti mir, 
tisto luË, reπitev, to, da je Jezus za nas priπel na svet. Otroci morajo 
doumeti odnos z Bogom. Otroci morajo vedeti, da namen boæiËa niso 
zgolj darila, temveË da je boæiË nekaj veË. Za druæino je pomembno, 
da je to vesel in poseben dogodek, da se zberemo skupaj,« opiπe 
pomen boæiËa mati πtirih otrok. 

Ko se v adventno boæiËnem Ëasu zbere veË druæin z 
otroki

Druæina Stein doæivlja adventni in boæiËni Ëas tudi kot druæina, 
ki je del KrπËanske (baptistiËne) skupnosti Kamnik, druπtva Profilia 
in Otroπkega kluba. Pred lanskim boæiËem se je veË druæin v temi 
sprehodilo z baklami in v gozdu okrasilo eno izmed smrek z na-
menom otrokom pribliæati adventni Ëas, ki sta ga v mrzlih noËeh 
pred 2010 leti doæivljala tudi Joæef in Marija, ko sta iskala kraj, kjer 
bi prenoËila. 

Letoπnjo zadnjo adventno nedeljo so se otroci skupaj s starπi po-
novno podali v gozd. Tokrat so sledili zvezdi, ki je vodila modre z 
Vzhoda do novorojenega. Ko so jo zagledali, so prebrali krajπi del 
zgodbice o svetih treh kraljih, si priægali laterne, nato pa nadaljevali 
pot do glasbe, ki je igrala skrita v enem izmed grmiËkov podgorskega 
gozda. Simbolizirala je prihod modrih z Vzhoda do betlehemskega 
hlevËka, v katerem je bil rojen Jezus. Otroci so ob prijetni melodiji 
prebrali svetopisemsko zgodbo o Jezusovem rojstvu, pot pa so nadalje-
vali v iskanju smreËice, pod katero so jih Ëakala darila, slastni piπkoti. 
SmreËico so otroci skupaj s starπi okrasili z okraski, ki so jih izdelali 
iz smrekovih vejic, piπkotov, pentljic, trakov, pomaranËami ... 

Vstop v novo leto
Novo leto druæina Stein vsako leto preæivi drugaËe. ≈Lansko leto 

smo bili sami, v prejπnjih letih pa je bila hiπa polna naπih prijate-
ljev. Za novo leto pripravimo druæabno jed fondi, se pogovarjamo, 
praznujemo. Radi se pridruæimo polnoËnemu ognjemetu, nazdravimo 
in si zaæelimo sreËno v letu, ki prihaja,« so zaokroæili Steinovi naπ 
prijeten pogovor.

Pogovarjala se je KATJA TROTO©EK

Naj novo leto prinese vam darila, ki æivljenje bodo obogatila...
opaæam polne vozove, na obisku pri prijateljih vse preveË igraË... Za praz-
nike mi je najbolj pomembno druæenje z druæino, konec koledarskega leta 
mi nikoli ni predstavljal kakπne posebne prelomnice.

Marta in Darja: V druæini se obdarujemo za boæiË 
z malenkostmi, saj smo vsi zadovoljni z majhnimi 
stvarmi. Trgovci æe v novembru vabijo k nakupu 
daril, res je velika izbira, a tudi cene navite, vendar 
naju do sedaj trgovci πe niso premamili, domaËi 
so veseli majhne pozornosti, ki prihaja iz srca. Æe 
nekaj sladkega je lahko dovolj, misliva, da se ni 
potrebno ≈zapufat« za draga darila. Konec leta je 
le Ëas, ko smo veË z druæino in prijatelji, se skupaj 

poveselimo. Ob koncu leta si tudi zamisliva, kaj si æeliva v novem letu, 
razmisliva, kaj je bilo dobrega in slabega v letu za nama in kaj lahko 
spremeniva. Konec koncev je to le Ëarobni Ëas. December ima svoj Ëar z 
luËkami v mestu, sneæinkami ... ©e vedno opaæava, da je vesel december 
res vesel in prav je tako. 

Maja, Nina in Nejc: Letos kriza zagotovo 
je. Delam v πoli in po pripovedovanju otrok v 
zadnjih letih opaæam razliko v obdarovanju. 
Pri nas doma imamo navado, da se dobimo z 
druæino, imamo kosilo z obdarovanjem, a se 
dogovorimo, da je za vsakega le eno darilo 
od vseh, izvzeta sta le otroka, ki jih lahko do-
bita veË. Bombardiranje v medijih in trgovinah 

z idejami za darila je res preveË moteËe, mislim, da trgovci oglaπujejo 
novoletni Ëas prezgodaj, ampak Ëe æeliπ, se vsemu temu lahko izogneπ. 
Vsako leto znova uæivam v naπem skupnem preæivljanju boæiËnega Ëasa. 
Z druæino postavljamo in okraπujemo smreko, vsako leto æe vnaprej do-
loËimo kuharja za boæiËno kosilo. V druæini imamo tradicijo, da nekdo 
predstavi pomembne dogodke minulega leta. Letos sem na vrsti prac 
jaz. Za vsakogar naredimo album, imeli smo tudi æe sestavljanko, ob tem 
pokomentiramo leto, se nasmejimo, pogovorimo...

Sabina in Manca: PrazniËne dneve ob koncu 
leta preæivljamo v krogu druæine, praznujemo pa 
tako Miklavæa, BoæiËka kot dedka Mraza. Nekaj 
doma, nekaj v okviru sluæbe. Ta Ëas nama pome-
ni veliko, saj preæivljamo skupaj veË Ëasa, se za-
bavamo, ne prepiramo, uidemo stresu vsakdana. 
Trgovska histerija se nas ne dotakne preveË, saj 
menimo, da imamo æe tako ali tako preveË vse-
ga. Obdarujemo se skromno. Vsak v druæini ceni 
malenkost, pomembno, da darilo pride iz srca. 
Sama med ljudmi za praznike πe ne opaæam pra-
ve krize, vendar menim, da bo januar marsikoga 
streznil. Æal mi je, da so se boæiËni prazniki tako skomercializirali. VËasih 
smo bili veliko bolj veseli samo Ëokolade, dandanes otroci priËakujejo 
najmanj veliko elektronsko igraËo, ki je zanimiva le par dni. Æelim si, da 
bi bilo tega leta Ëim prej konec, saj ni bilo roænato in upam, da bo na-
slednje leto boljπe.

Bojana Klemenc
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odprto od 10. do 22. ure, torek zaprto

Naše goste pričakujemo v novih, prijetnih prostorih s plesiščem in kotičkom 
za igro najmlajših. Ob že tradicionalno dobri domači hrani je tudi ob živi glasbi 
zagotovljena izvrstna zabava in dobro počutje do 120 ljudi. Zaželjene rezervacije.
Še posebej dobrodošli vsi, ki bi radi v krogu svojih najbližjih praznovali poroko, 
obletnico, rojstni dan ali kakšno drugo priložnost!
Ženinu in nevesti, ki s svati praznujeta in prvo poročno noč preživita pri nas, 
podarimo razvajanje v savni in džakuziju in prvi zakonski zajtrk.
Gostišče ima tudi sodobne, a prijetno domače urejene nadstandardne sobe (LCD 
TV, računalnik in brezplačni internet, klima, talno ogrevanje) in wellness studio s 
finsko savno, masažno kadjo, masažno prho in kotičkom za počitek. 

 Prva decembrska nedelja se je 
na prvi pogled kazala precej kislo 
in megleno, vendar pa je udeleæen-
cem 11. Miklavæevega teka na cilju 
postregla z jasnim in sonËnim vre-
menom. Organizatorju teka ©port-
nemu druπtvu ©martno v Tuhinju 
je letos na progo uspelo privabiti 
220 tekmovalcev, kar kaæe na to, 
da je Miklavæev tek postal redna 
postaja tako rekreativnih kot tudi 
profesionalnih tekaËev. 

Skupinski start teka za odrasle 
je bil v Termah Snovik, tekaËi pa 
so morali premagati malo manj 
kot 300 metrov viπinske razlike in 
razdaljo 5,3 km. Ob progi so tek-
movalce spodbujali harmonikarji, 
na cilju pri cerkvici sv. Miklavæa 
pa jih je priËakal tudi parkelj. 
Med moËno konkurenco, ki so jo 
sestavljali tudi Ëlani dræavne repre-
zentance v gorskih tekih, je nov 
rekord proge postavil aktualni sve-
tovni prvak v gorskem maratonu 
Mitja Kosovelj (TK Kobarid), ki je 
do cilja potreboval 21:19. Drugouv-
rπËeni Gaπper Bregar (KGT Papeæ 
Kamnik) je do cilja pritekel v 22:17, 
tretje mesto pa si je s Ëasom 22:52 
pritekel Peter Kastelic (AK Dom-
æale). Zmagovalec in novi rekor-
der je po tekmi povedal, da je 
bil na Miklavæevi progi prviË, da 
je bila proga dobro pripravljena 
in dovolj zahtevna. Dodal je, da 
je bila zanj to dobra priprava na 
bliænje evropsko prvenstvo v gor-
skih tekih.

V æenski konkurenci se je najbo-
lje odrezala Andreja Godec (Polet 
Garmin), ki je dosegla Ëas 28:46, 
sledili sta ji Metka Bulc (Razgiban.
si) s Ëasom 29:41 ter Sara Jesenko 
(©D Tabor Æiri) s Ëasom 29:42.

Otroci so se pomerili na razda-
lji 1,4 km, med deËki se je zmage 
veselil Janez Golja (AK Domæale) 
s Ëasom 6:49 pred Matejem GrË-
arjem in Tinetom Hrenom, pri de-
klicah pa je na najviπjo stopniËko 
stopila Karin Jesenko (©D Tabor 
Æiri) s Ëasom 7:48 pred Lucijo Pe-
vec in Manco Oraæem.

Na teku je sodelovala tudi do-
maËinka Rozi Voljkar, ki si je 
prisluæila nagrado kot najstarejπa 
udeleæenka tekmovanja. Ena izmed 
zanimivosti teka je tudi dobro za-
stopana kategorija tekmovalcev, ki 
tehtajo 100 ali veË kg.

Tekmovalce je na cilju priËakala 
mnoæica navijaËev, Ëlani TD Gora 
- sv. Miklavæ pa so pripravili vrsto 
domaËih dobrot. Za vzduπje med 
tekmo sta skrbela Toni Tuhinjski 
in Miran Hribernik, preseneËenje 
za tekmovalce in obiskovalce pa 
je pripravil Sv. Miklavæ, ki jih je 
obdaril dva dni pred svojim praz-
nikom.

Organizatorji so pripravili πte-
vilne praktiËne nagrade, kot po-
deljevalci medalj in priznanj pa 
so sodelovali æupan obËine Kam-
nik Marjan ©arec, predsednik TD 

Naravni zdravilni gaj deluje æe trinajsto leto. Pred 
slabim letom dni je direktor Drago Vrhovnik na-
vezal sodelovanje s strokovnjaki geologi in zbiralci 
fosilov, ki je pripeljalo do ideje, da bi v osrËju Tunji-
πkega griËevja postavili muzej, namenjen izjemno 
pestri dediπËini fosilnih ostankov najrazliËnejπih 
organizmov nekdanjega Panonskega morja. ≈Za-
Ëeli smo sodelovati z geologi znanstveniki: dr. Jure 
Æalohar, Tomaæ Hitij in Edo Grmπek, ki so najditelji premnogih fosilov v 
kamniπkem koncu, vsi tudi pouËujejo v πolah, Æalohar v Kranju, Grmπek pa 
ima v osnovni πoli Komenda svoj geoloπki kroæek Kamen kost, v katerem z 
uËenci veliko raziskujejo ravno to podroËje Tunjic in Komende. Predlagali 
so, da odpremo stalno razstavo fosilov, ki bodo pokazali na davno praz-
godovino Kamnika in okolice«, razlaga Drago Vrhovnik. Od novembra je 
tako vsak dan med 10. in 16. uro v Naravnem zdravilnem gaju v Tunjicah 
na ogled zanimiva razstava fosilov, med katerimi so tudi najstarejπi fosili 
morskih konjiËkov na svetu. Razstava ali muzej, kot so ga poimenovali, 
pomeni tako pridobitev za gaj kot tudi turistiËno ponudbo obËine. 

Tunjiπko griËevje je bogato najdiπËe fosilov
O tem je pisal in raziskoval æupnik Simon RobiË, ki je v letih po 1874 

sluæboval na ©enturπki gori. Njegova dediπËina je ogromna, zbral je veË 
tisoË primerkov z okoli 130 vrstami. Pred leti sta geologa Æalohar in Hitij 
odkrila 13 milijonov let star fosil morskega konjiËka v Tunjiπkem griËevju. 
Najdba je bila izjemna in objavljena v Ëlankih revije National geographica 
in francoskih Geoloπkih analih. 

Kot pravi Vrhovnik, so æe ob odkritju gaja v mivki naπli ogromno πkoljk 
in preprosta razlaga takrat je bila, da so to ostanki fosilov Panonskega 
morja. Nekako ocenjujejo, da je morje v celoti izginilo pred 11 milijoni 
let, vmes pa v prostor naloæilo veliko materiala za raziskovanje. Leta 1997 
so pri geoloπkem kartiranju Tunjiπkega griËevja odkrili zanimive plasti t.i. 
koprolitnega horizonta, ki so stare pribliæno 13 milijonov let. Odloæile so se 
v nekdanjem Panonskem morju. Plasti so dobile ime po pojavljanju πtevilnih 
iztrebkov vretenËarjev (koprolitov), ki pripadajo morda delfinom ali drugim 
veËjim æivalim, ki æivijo v vodi ali ob vodi. V teh plasteh so odkrili πe πtevilne 
fosilne æuæelke, ribe, rastlinske ostanke, polæe, πkoljke in celo meduze. Med 
najpomembnejπimi so fosili morskih konjiËkov, za katere se je izkazalo, da 
so najstarejπi na Zem-
lji. V okviru izkopavanj 
med leti 2005-2007 so 
nabrali dovolj primer-
kov, da je bil moæen 
opis novih vrst. Z na-
tanËnim merjenjem 
telesnih proporcev in 
telesne morfologije so 
izvedli veË statistiËnih 
testov, ki so pokazali, 
da gre za dve vrsti. 
Prvo so poimenovali 
H ippocampus  sa r -
maticus po obdobju 
≈sarmatij«, v katerem 
so æiveli, drugo pa po 
Sloveniji - Hippocam-
pus slovenicus. 

11. Miklavæev tek prinesel nov rekord proge
Gora Sv. Miklavæ Joæe Koroπec, 
predsednik TD Tuhinjska doli-
na Ivan Hribar, predsednica KS 
©martno Tatjana Cevec Drolc, 
vodja tekmovanja Tomo Petek 
ter sv. Miklavæ.

Tomo Petek je ob koncu tekme 
povedal, da je z izvedbo tekmova-

nja zelo zadovoljen, velika udele-
æba pa potrjuje, da so tekmovalci 
zadovoljni s progo in organizacijo, 
zato se vsako leto vraËajo v ve-
Ëjem πtevilu.   Rezultati teka so 
objavljeni na spletni strani www.
sd-smartno.si. 

ANJA ÆAVBI

V Naravnem zdravilnem gaju 
najstarejπi fosili morskih 
konjiËkov na svetu

V decembru je æe deset let, kar 
je Kamnik dobil prvo veËje naku-
povalno srediπËe Mercator center 
Kamnik, ki je kmalu postalo 
tudi prostor prijetnih kulturnih, 
glasbenih in druæabnih dogod-
kov za vse generacije. Okrogli 
jubilej so v soboto, 10. decem-
bra, praznovali skupaj s kupci in 
obiskovalci in zanje tudi tokrat 
pripravili veliko zabavo in veliko 
preseneËenj. Æe za zajtrk smo se 
lahko posladkali s palaËinkami, 
v sodelovanju z dobavitelji in 
pokrovitelji so pripravili vrsto 
degustacij in nagradno igro Od-
krivanka. PrazniËno razpoloæenje 

10 let Mercator centra Kamnik

Veselo praznovanje
se je stopnjevalo 
z nastopom sku-
p i n e  M ambo 
Kings in RibiËa 
Pepeta ,  k i  j e 
nadvse navduπil 
obiskovalce. Ti 
so povsem pre-
plavili avlo cen-
tra in æe dolgo 
ni bilo videti toliko otrok in sta-
rπev na kateri izmed prireditev. 
RibiË Pepe je oËitno res priljub-
ljen in zna pritegniti pozornost 
in radovednost. 

Opoldne sta vodja Mercator 
centra Kamnik Joæica Rupar in 

Katja MiheliË, direktorica Hiper-
marketi Mercator Slovenija,  raz-
rezali veliko rojstnodnevno torto, 
popoldanska zabava pa se je na-
daljevala s triom Mercator in 
nagradno Odkrivanko. 

SA©A MEJA»

Razstavo fosilov so v Naravnem zdravilnem 
gaju v Tunjicah postavili v sodelovanju direk-
torja Draga Vrhovnika z geologi znanstveniki 
dr. Juretom Æaloharjem, Tomaæem Hitijem in 
Edom Grmπkom.
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Tudi letos je Kamnik obiskal 
Miklavæ s svojim spremstvom 
— z angeli in parklji. V nedeljo, 
4. decembra, se je pod Malim 
gradom ob mraku zbrala velika 
mnoæica otrok in starπev. Otrok 
v voziËkih, v naroËju ali sprem-
stvu starπev in æe samostojnih. 
Vsi so z veseljem priËakovali 
Miklavæa. 

Prireditev se je priËela z na-
stopom glasnika, ki je oznanil, da 
bo Miklavæ verjetno prav kmalu 
priπel. Da bi ga laæje priËakali, 
so otroci igralci Kulturnega druπ-
tva dr. Franceta Steleta pred-
stavili igrico Nebeπki raËunalnik, 
ki jo je napisala Berta Golob. 
Prikazali so, kakπne raËunalniπke 
probleme imajo angeli v nebe-
sih, ki urejajo sezname otrok, ki 
naj bi jih obdaril Miklavæ. Vse 
se je uredilo s pomoËjo virusa 
ljubezni. 

Ta nebeπki mir so hrupno 
prekinili parklji na spodnji plo-
πËadi Malega gradu. 

V enodejanki Dominika Krta 
Legenda pekla ali pekel 1990—
2011 so nastopili Muzikus, Alko-
holus, Tiskus, Politikus, Digitus 
pod vodstvom poglavarja Luci-
ferja, ki so poosebljali tiste stva-
ri, ki sodobnega Ëloveka vodijo 
v probleme ali pogubo. 

Nato je otroke nagovoril Mi-
klavæ, pridnim obljubil darila in 
jih prosil, naj ubogajo starπe, naj 
bodo dobri, pomagajo naj tistim 
otrokom, ki so revni in ne bodo 

Miklavæ obiskal Kamnik
dobili lepih daril. 
Vsem je zaæelel 
blagoslovljen bo-
æiË, v novem letu 
pa veliko zdrav-
ja, dobre volje, 
medsebojnega 
razumevanja in 
dobrih ocen v 
πoli.

Ob  z a dn j i h 
Miklavæevih be-
sedah se je z 
Ma lega gradu 
usul ognjemet. 
Miklavæ s sprem-
stvom pa se je 
pome π a l  med 
otroke in jih ob-
daril z bonboni 
in orehi. 

Prireditev je 
z a o k r o æ a l  π e 
prikaz tradici-
onalnih Mikla-
væevih daril na 
stojnicah pred 
b anko ,  z l a s t i 
peciva, ki so ga 
spekle TunjiËanke in ga zastonj 
delile vsem, ki so se udeleæili 
prireditve.

Letoπnje miklavæevanje so 
pripravili in ga izvedli: Domi-
nik Krt, Ana Stele, igralci in 
igralke, Janez Humar, Janez Le-
skovec, Matjaæ Seduπak s svojo 
ekipo, Ciril Rems s svojo ekipo 
in πe mnogi drugi. Organizator-
ji se zahvaljujejo vsem, ki so 

opravili niË koliko zastonjskih 
ur, obËini Kamnik za finanËno 
podporo, gasilcem, redarjem in 
dr. Tereziji FtiËar za zagotavlja-
nje varnosti udeleæencev. 

Kamniπko miklavæevanje za-
radi Ëudovitega prizoriπËa pod 
Malim gradom in zavzetih orga-
nizatorjev gotovo sodi med naj-
lepπa v Sloveniji.

M. H.

Nekdaj daleË naokrog poznano 
kamniπko gostiπËe Planinka je po te-
meljiti in skrbni prenovi minuli pet-
ek, 16. decembra, ponovno odprlo 
svoja vrata, zaenkrat kot kavarna. 

V zadnjem stoletju, od okrog leta 
1882, je sprva kot Restavracija Ken-
da in pozneje kot gostilna Planinka 
predstavljala pomembno druæabno 
stiËiπËe Kamnika. Pridobila je sloves 
odliËne gostilne, 
ki je segal vse do 
Ljubljane, njena 
zlata so 60. leta. V 
Ëasu svojega obsto-
ja je Planinka do-
æivljala spremem-
be, vzpone in pad-
ce, dokler se pred 
desetletjem, po veË 
kot sto letih, njena 
vrata niso zaprla. 
Kot zanimivost naj 
spomnimo, da je 
Planinka ime dobi-
la po planinskem 
druπtvu Kamnik, 
ki je bilo v njenih 
prostorih ustanov-
ljeno davnega leta 
1893. 

V lanskem letu 
je podjetje Oikos 
kupilo hiπo, ki jo 
je Andrej Lap po 
naËrtih arhitekta 
Tomaæa Schlegla 
skrbno in temelji-
to obnovil kot eno 
najstarejπih hiπ v 
Kamniku, saj njena 
prvotna zasnova iz-
vira iz 15. stoletja. 
Med obnovo so se 
pokazali kamniti 
oboki, ki so bili 
stoletja pod ometi, 

Planinka po dolgem desetletju 
ponovno odprla vrata

poslikave ... vse to je ohranjeno in 
lepo obnovljeno, prav tako je ob-
novljena oprema znamenite lovske 
sobe in ≈bunkerja« iz leta 1956. 

Stene kavarne so zelo ≈zgovor-
ne«, saj jih krasi 47 fotografij — raz-
glednic, ki kronoloπko prikazujejo 
utrip mesta Kamnik v zadnjem 
stoletju, vse od leta 1892, ko je to-
varnar Praπnikar v Kamnik pripeljal 

æelezniπko povezavo, do leta 1971, 
ko so v Kamniku postavili Maistrov 
spomenik .... Fotografije je zbral 
in uredil arhitekt Tomaæ Schlegl iz 
bogatega arhiva oËeta Bojana in 
Aleksandra Sarnavskega. NajveË 
fotografij je posnel odliËni kamni-
πki fotograf France Aparnik, nekaj 
pa kamniπki slikar in fotograf Maks 
Koæelj.

Na sam Miklavæev veËer 5. decem-
bra, dan pred njegovim godom, je 
tudi letos v mekinjski kulturni dom 
priπel sv. Miklavæ. Okrog njega se je 

Miklavæevanje v Mekinjah
zbralo okrog 60 otrok, preteæno iz 
æupnij Nevlje, Mekinje in Gozd.

Zbrane v nabito polni dvorani je 
duhovito nagovoril uvodniËar Ivo 

Semprimoænik. Nato je zadonela 
Miklavæeva pesem cerkvenega 
mladinskega zbora iz Mekinj ob 
spremljavi kitarista, in pevovodje 

Patrika Jagodi-
ca. UËenci ve-
rouËne skupine 
pod vodstvom 
reæiserke Ber-
narde Rifel in 
sestre urπ. Sa-
b i n e  V a k s e l j 
so zaigrali Mi-
klavæevo igrico 
Franca Juvana z 
naslovom ≈Kdo 
bo zmagal?« V 
pr izadevanju 
tako parkeljnov 
kot angelov, da 
pridobijo srca 
otrok tega sve-
ta, je zmagalo 
dobro — angeli 
varuhi. Prijazni 
sveti  Miklavæ 
pa je vse otroke 

obdaril z enotnimi darili. Ta so mu, 
tudi tokrat, pomagale pripraviti 
prostovoljke iz neveljske Karitas; 
medtem, ko je za luËi in zvok od-
liËno poskrbel Tomo Smolnikar.

 Milan Windschnurer

V nedeljo, 5. de-
cembra, so Brezje nad 
Kamnikom oæivele v 
duhu priËakovanja sv. 
Miklavæa. Priprave na 
ta trenutek so stekle 
æe dober mesec pred 
tem. Otroci z Brezij, 
njihovi sorodniki in 
prijatelji so se dobi-
vali kar pet sobot za-
pored. Na delavnicah 
v Zvræinovi garaæi so 
izdelovali prazniËne 
voπËilnice, πivali ogrli-
ce iz volnenih kroglic 
in lesenih perlic, iz 
gline naredili kopico 
okraskov za novo-
letno smreËico, pletli 
adventne venËke in 
namizne aranæmaje 
ter pripravili vse za prihod Mi-
klavæa, ki so ga otroci nestrpno 
priËakali. 

Miklavæev sejem z igro za otroke 
in prihodom Miklavæa
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Slovesno odprtje Planinke, ki naj bi hiπi vrnila sloves druæabnega srca mesta, je pri-
vabilo veliko obiskovalcev. V kulturnem programu smo prisluhnili Ëudovitim pesmim 
KamniËanke Branke BoæiË, mladi odliËni pianistki Anji Arko z Brezij nad Kamni-
kom in Janezu MajcenoviËu ob spremljavi citrarja Tomaæa Plahutnika. Dogodek je 
z duhovitostjo prepletel Iztok »ebaπek. Prenovljene prostore Planinke je blagoslovil 
nekdanji tunjiπki æupnik Pavle Juhant ter zaæelel Andreju Lapu z æeno Tajo in vodji 
kavarne Natalie Mireille Horvath (na fotografiji so v sredini) uspeπno nadaljevanje 
Planinkine zgodbe. VERA MEJA»

AKCIJSKA PONUDBA
SLADKOR, JEDILNO OLJE
MOKA tip 500   0,48 E/kg
pakiranje 25 kg
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R O L E T E
ŽALUZIJE

Tel. 01/723 72 84
www.akrol.si     info@akrol.si

Blagoslovljen Božič 
in srečno 2012

Kmetija Jamšek - Sveže domače mleko Kmetija Jamšek - Sveže domače mleko 

V DECEMBRU 
NOVA MLEKOMATA
pred trgovino TUŠ:

> Bakovnik-Kamnik

> Moste pri Komendi

T: 041 895 643
www. kmetija-jamsek.si
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TTT: 0041 895 643
k.sisisisiiii

50 % popust
v času od 20. decembra 

do 10. januarja 

Odprto: 7h-20h, sobota 7h-12h

Lepe božične praznike
in srečno v letu 2012!

Tel.: 01 83 27 240, faks: 01 83 27 241, GSM: 041 652 265
www.lesmontplus.si, mail: lesmont@amis.net
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Dober nastop lokostrelcev 
V soboto, 3. decembra, so se v Postojni zbrali lokostrelci in lokostrelke iz 

razliËnih delov Slovenije, letos tudi iz Hrvaπke. Lokostrelski klub Mins Postoj-
na vsako leto ob zakljuËku leta organizira tradicionalno tekmo FITA INDOOR 

18 m, ki je vedno dobro obiska-
na. Tudi 16 kamniπkih lokostrelk 
in lokostrelcev je pomerilo svoje 
znanje in moËi na 11. memorialu 
Mateja ©abca. 

202 tekmovalca iz 38 slovenskih 
klubov se je pomerilo na razdalji 
18 metrov v razliËnih slogih, sta-
rostnih kategorijah in spolu. Kam-
niπki tekmovalci in tekmovalke 
so dosegli zelo dobre rezultate v 
dveh slogih — z ukrivljenim (olim-
pijskim) lokom in golim lokom. 
Maksimalno πtevilo krogov je 
600, fantje in dekleta pa streljajo 
na tarËe razliËnih velikosti glede 
na starostno skupino. 
Mlajπi deËki (ukrivljeni lok): 3. me-
sto: Vrhovnik Jan (497 krogov)

DeËki (ukrivljeni lok): 1. mesto: Ravnikar Æiga (523 krogov), 5. mesto: Tonin 
Gaπper (473 krogov), 10. mesto: Arneæ Luka (398 krogov)

Deklice (ukrivljeni lok): 4. mesto: ©tefula Barbara (451 krogov)
Kadeti (ukrivljeni lok): 4. mesto: ©trajhar Gaπper (558 krogov), 7. me-

sto: MajdiË Andrej (532 krogov), 10. mesto: Gjurin Luka (503 krogi), 
13. mesto: Lipovπek Æiga (480 krogov)

Kadetinje (ukrivljeni lok): 4. mesto: Rajh Maπa (410 krogov)
Mladinci (ukrivljeni lok): 1. mesto: ©trajhar Klemen (566 krogov), 10. mesto: 

KomoËar Jaka (530 krogov)
»lani (goli lok): 7. mesto: Fiderπek Duπan (470 krogov)
»lani (goli lok): 8. mesto: Andrejka Boris (494 krogov), 9. mesto: ©tefula 

Bojan (471 krogov)
»lanice (ukrivljeni lok): 3. mesto: Andrejka Mateja (559 krogov)

Posebej Ëestitamo povratniku Bojanu ©tefuli, ki se je po 21 letih uspeπno 
vrnil na tekmovalno pot, Maπi Rajh in Luki Arneæu, ki sta prviË nastopila 
na dræavni tekmi in Gaπperju Toninu, ki je svoje znanje veË kot uspeπno æe 
drugiË pokazal na tako veliki tekmi.

Da pa v Lokostrelskem klubu Kamnik pridno delamo, pove podatek, da 
se pod vodstvom trenerjev Mateja Zupanca, Borisa Andrejke in Anæeta Pod-
bevπka na prve tekme pripravlja cela Ëetica podmladka. Uspeπno poteka tudi 
teËaj za zaËetnike, ki se preveπa v drugo polovico. Vsem naπim tekmovalcem, 
tekmovalkam in njihovim trenerjem Ëestitamo za uspeπno delo in dobre 
rezultate. LKK

Pionirji U-10 Calcit 
Basketball premagali Helios

Na zadnjem turnirju v tem letu so se najmlajπi kamniπki koπarkarji izkazali, 
ko so presenetljivo premagali favorizirano ekipo Heliosa iz Domæal. V prvi 
tekmi so se najprej pomerili z ekipo Slovana in gladko izgubili. Æoga je bila 
kot zakleta in nikakor ni hotela skozi obroË, kar pa se je na drugi tekmi 
spremenilo. Koπarkarji Heliosa so na igriπËe stopili odloËeni, da πe tretjiË za-
pored premagajo naπe fante. A ti se niso predali. Z veliko borbenostjo, ko 
nobena æoga ni bila izgubljena, so na krilih odliËnih Vida Thume in Nejca 
©Ëulije dræali korak z nasprotnikom prav do zadnjih sekund tekme, ko je 
semafor kazal izenaËen izid 26:26. V zadnjih trenutkih tekme se je Nejc 
©Ëulija odloËil za met za tri toËke in ga tudi zadel. Sodnik je zapiskal konec 
tekme in veliko veselje KamniËanov se je priËelo. Koπarkarji Calcit Basketball 
U-10 so premagali Helios iz Domæal z rezultatom 29:26.

Ob koncu moramo pohvaliti prav vse igralce, ki so stopili na parket, saj 
so lahko s svojo vztrajnostjo in nepopustljivostjo vzor tudi svojim starejπim 
kolegom. Seveda gredo pohvale tudi njihovemu trenerju Duπanu ©inkovcu, 
ki je v kratkem Ëasu pripravil tako dobro ekipo.

ROBERT PROSEN

V dræavnem prvenstvu v vaterpo-
lu je ekipa Kamnik Slovan dosegla 
prvo zmago. PriËakovali smo jo æe 
proti Braniku, toda na koncu smo 
izgubili s 13:10. Poleg Ëlanske tekme 
smo igrali tudi DP U15 in izgubili s 
24:9. V DP kadetov mo igrali proti 
AVK Olimpija in bili boljπi s 15:3. 
Najboljπi strelci v kamniπki ekipi so 
bili: Jaka Zorman 5, Martin Stele 4, 
Blaæ Briπki 3, Nikola PeruniËiË, Tim 
Ostreæ in Robin PantiË 1 gol. 

3. in 4. decembra smo imeli na 
sporedu koprske ekipe v vseh kate-
gorijah. U 15 so z vrstniki iz obale 
izgubili z 20:2, Ëlani pa so premagali 
Æusterno s 13:12. V priËakovanju 
prve zmage so se kamniπki vaterpo-
listi sprostili v drugem delu tekme, 
ki so ga dobili z 9:5. Izkoristili so 
mladost in hitrost, zaradi premajh-
ne pozornosti v prehodu iz napada 
v obrambo so dobili nekaj poceni 
golov in naredili tekmo zanimivo 
do konca. Na tekmi se je strelsko 
izkazal Kristijan Novak, dosegel je 
kar 6 golov, po 2 gola sta dodala 
Sebastijan Novak in Nik NikoliË, 1 
Gaπper ©enica. 

Nastopil je mesec, ko si kamniπki triatlonci lahko malo oddahnejo. 
Najdlje sta vztrajala Miro Kregar in Mateja ©imic. Miro je zakljuËil 
svoj havajski nastop z odliËnim 3. mestom na Svetovnem prvenstvu v 
Ultramanu, Mateja pa se je z odliËnimi nastopi na triatlonih za svetovni 
pokal po svetu trdno zasidrala na lestvici kandidatk za OI v Londonu.

V πoli triatlona TK Trisport Alprem æe pridno 
trenirajo in se pripravljajo za novo sezono. Naj-
mlajπi trikrat tedensko, starejπi tudi devetkrat.

Mladi so v letu 2011 tekmovali kar v πtirih po-
kalih v Sloveniji in sosednjih dræavah na podroËju 
triatlona in njegovih izpeljank (akvatlon, duatlon). 
Junak kluba je tokrat Jan ©krjanc, saj je zmagal v 
skupnem seπtevku za CICI POKAL (vse slovenske 
tekme), za ALPE ADRIA POKAL (Celovec, Udi-
ne, Bled), KORO©KI GIGASPORT POKAL (pet 
koroπkih akvatlonov) in LUMPI POKAL (tekme, 
ki jih organizira TK Trisport Kamnik).

Tekmovalca, ki sta bila v svojih kategorijah 
letos nepremagljiva v duatlonskem in triatlon-
skem pokalu, pa tudi v pokalu Alpe Adria, sta 
srednjeπolca Liza UrπiË in Jan Lipovπek. Suvereno 
se jima pridruæuje Matevæ Planko, saj je na 2. mesto zdrsnil le v triatlon-
skem pokalu, zato pa jezil avstrijske vrstnike, katerim niti enkrat (6x) ni 
prepustil najviπje stopniËke in tako osvojil tudi Koroπki pokal.

Za Cici slovenski pokal πtejejo tekmovanja, ki jih triatlonski klubi orga-
nizirajo po Sloveniji, od Kopra do Murske Sobote, od aprila do septembra. 
Poleg Jana ©krjanca sta v slovenskem Cici pokalu zmagala πe Æiga Podgorπek 
in Tjaπa VrtaËiË. Vice prvaki so postali: Nejc Flis, Neæa Mohar Gradiπek 
in Gaja Perko. Na tretjo stopniËko so stopili: Nejc Podgorπek, Æiga Berlec 
in Nejka Spruk.

Za starejπe kategorije je slovenski pokal razdeljen na triatlonskega in 
duatlonskega. Poleg Matevæa, Lize in Jana L. so dovolj toËk za osvojitev 
najviπjih treh mest v kategorijah dosegli πe:

TRIATLONSKI POKAL: 
1. mesto: Kristina UrπiË (ki je predvsem plavalka in Ëlanica PK Kamnik, 

pred kratkim je postala Ëlanica slovenske reprezentance v plavanju) in 
Simon Koæelj

2. mesto: Matija Meden
3. mesto: Jaka PauliË, Leon Obreza in Miro Kregar

Lepa bera medalj za Virtus 
3. decembra je v Æalcu potekalo dræavno prvenstvo v karateju za tekmo-

valce do 21 let. Med 490 tekmovalci iz 54 klubov so kamniπke barve zastopali 
Ëlani Karate kluba Virtus Duplica pod vodstvom trenerja Vladimirja StaniËa: 
Dejan Kyrinov, Jaka Spruk, Meta Motnikar, Gorazd Motnikar, Blaæ Antonin, 
Matija Jerin, Gregor Humar, Tilen Humar, Borut Drnovπek in Teja Koπir. Kot 
vedno so se vsi tekmovalci pogumno borili za Ëim boljπe uvrstitve, najbolje pa 
sta se odrezala Jaka Spruk in Teja Koπir, ki sta v svojih kategorijah zasedla 3. 
mesti. Za bronasto kolajno sta se borila tudi Tilen Humar in Meta Motnikar, 
a sta na koncu zasedla 5. mesti.

Dobro delo v klubu se je pokazalo tudi na predzadnji tekmi na Kanalu 
ob SoËi, ki je πtela za pokal 
Slovenije. Meta Motnikar, 
Gorazd Motnikar, Blaæ An-
tonin, Teja Koπir, Matija 
Jerin, Gregor Humar, Tilen 
Humar, Jaka Spruk in Luka 
Spru so osvojili kar πtiri me-
dalje v karate bojih: Tilen 
Humar 2. mesto v katego-
riji mlajπih deËkov -45kg, 
Gorazd Motnikar 3. mesto 
v kategoriji mlajπih deËkov 
-35kg, ravno tako 3. mesto 
Teja Koπir v kategoriji mla-
dink +59kg in Gregor Hu-
mar v kategoriji starejπih 
deËkov -55kg.

Tudi ostali tekmovalci so pokazali pogum in so se srËno borili, æal pa je ne-
katerim zmanjkalo znanja ali πportne sreËe v bojih za medalje. Naj omenimo, 
da je Jaka Spruk v boju za tretje mesto izgubil πele po sodniπki odloËitvi, ko 
je bil ob koncu boja rezultat izenaËen, Meta Motnikar pa πele po podaljπku, 
ko ji je zaradi utrujenosti padla koncentracija. 

V skupnem seπtevku toËk za slovenski pokal v karateju je Tilen Humar v 
kategoriji mlajπih deËkov (karate boji), ki je πtela 40 tekmovalcev, zasedel 7. 
mesto. V isti kategoriji je 10. mesto zasedel Jaka Spruk in 28. mesto Gorazd 
Motnikar. V kategoriji starejπih deËkov-karate boji je Gregor Humar med 41. 
tekmovalci zasedel 14. mesto. Teja Koπir je bila πesta.

Z dræavnim tekmovanjem so karateisti Virtusa zakljuËili letoπnjo tekmoval-
no sezono, kar pa ne pomeni, da se bodo prepustili poËitku. Analizirali bodo 
video posnetke bojev, ki jih bodo skuπali s treningi πe izboljπati.           B. S.

Kamniπki vaterpolisti 
premagali Æusterno

V nedeljo, 27. novembra, se je 
na sonËno Primorsko podala mala 
kamniπka ekspedicija igralcev in na-
vijaËev. KamniËani so zmagali vse 
tri tekme proti koprskim ekipami. 
DP do 13 let: Koper:Kamnik 11:14, 
za Kamnik so zadeli Rok Bergant 
6, Matic MiheliË 5, Tim Ostreæ 2, 
in Grega Krivorotov 1 gol. Æuster-
na:Kamnik 3:8, strelci za Kamnik: 
Æan Komatar 3, Kristijan Burger 2, 
Rok Bergant, Filip CigiË in Martin 
MiheliË po 1 gol. Tretjo nedeljsko 
zmago so prispevali kadeti, ki so bili 
na koncu po izenaËeni borbi boljπi z 
12:10. Za KamniËane so bili uspeπni: 
Blaæ Briπki in Robin PantiË 3, Martin 
Stele in Tomaæ Debevec 2, Nikola 
PeruniËiË in Tim Ostreæ po 1 gol. 

Na prijateljski tekmi v Ljubljani 
sta se v kategoriji U 11 pomerila 
Kamnik in Olimpija, na koncu so bili 
uspeπnejπi LjubljanËani s 6:4, toda to 
je bila za kamniπke fante in punce 
πele prva tekma, zato si zasluæijo 
pohvalo. Za ekipo Kamnika so ig-
rali Maruπa BujaniË, Tjaπa Belentin, 
Katarina Trobevπek, Nataπa Mihe-
lËiË, Martina Kemperl, strelci Blaæ 

Belentin 1, David LukiË 1 in Klemen 
©imenc 2 gola.

V soboto 10. decembra, se je na 
bazenu Kodeljevo odigrala vater-
polska tekma med AVK Olimpija 
— Kamnik Slovan z rezultatom 17:9. 
AVK Olimpija se je v sezoni 2011/12 
okrepila s πtirimi igralci: GaliË Teo, 
najboljπi slovenski center, Andraæ in 
Blaæ VeraË ter Grega Merlak, vsi z 
izkuπnjami iz jadranske lige. Kam-
niËani so se LjubljanËanom upirali 
samo v prvem polËasu, usodna je 
bila tretja Ëetrtina, ki so jo izgubi-
li 5:1. Strelci za KamniËane so bili: 
Sebastijan Novak 3, Kristijan Novak 

in Gaπper ©enica 2, Martin Stele in 
Matej PintariË 1 gol.

Aktivne so bile tudi ekipe mlajπih 
kategorij. DeËki do 13 let so pre-
magali vrstnike iz Ruπ 21:7, kadeti 
do 17 let so izgubili z MedveπËakom. 
Na turnirju v Kranju je sodelovala 
naπa meπana ekipa do 11 let. Izgubila 
je vse tekme, med strelce pa se je 
vpisalo prvo dekle, svoj prvi gol je 
dosegla Nataπa MihelËiË. Do konca 
leta imajo Ëlani πe tekmo proti Kokri 
21. decembra. V novem letu æelimo 
πportnikom in obËanom Kamnika 
veliko sreËe in uspehov.

D H 

Fantje VD Kamnik, ki igrajo v ekipah do 15 in 13 let.

DUATLONSKI POKAL:
1. mesto: Franci Pirc
2. mesto: Leon Obreza, Simon Koæelj, Domen Hribar in Iztok Polak
3. mesto: Katarina Humar, Klemen Bojanc in Miro Kregar
Tekmovanja so za mlade velika motivacija, zato se je Miro Kregar pred leti 

povezal s triatlonskima kluboma iz Celovca in Udin, da so skupaj organizirali 
Alpe Adria pokal. »udovitima triatlonoma ob Vrbskem in Blejskem jezeru se je 
pridruæil πe triatlon v Udinah, kjer stopniËke redno osvajajo Trisportovci.

Zmagovalci tega pokala so poleg æe omenjenih letos πe: Nejc Flis, Gaja 
Perko, Leon Obreza, Maruπa Klemenc in Miro Kregar. Srebro se je zasve-
tilo pri Domnu Bojancu, Æigi Podgorπku, Neæi Mohar Gradiπek, Teu Flisu, 
Tinkari Capuder in Luki Beli KoËarju, bron pa pri Nejcu Podgorπku, Tari 
MandiË in Nejki Spruk.

Letos so naπi otroci prviË tekmovali tudi za Koroπki pokal, na katerem 
je TK Trisport osvojil najviπjo lovoriko. Za to so bili najbolj zasluæni Neæa, 
Matevæ, Jan ©., Luka, Tinkara in Gaja. ToËke pa so priplavali in pritekli tudi 
ostali varovanci najπtevilËnejπe πole triatlona v Sloveniji. 

December je Ëas, ko potegnemo Ërto, ko se lahko tudi malo ustavimo 
(Ëeprav so naπi triatlonËki æe pred poukom, ali pa v soboto, ko ostali obiËaj-
no malo poleæijo, v bazenu) in smo ponosni drug na drugega in vsak nase. 
Komur je uspelo, naj mu uspe tudi v prihodnje; komur ni, mu v prihodnje 
zagotovo bo! Uspeπno leto 2012 æelimo Vam in nam!

Za TK Trisport NATA©A PLANKO

HOSTEL IN PUB POD SKALO
Kamnik, Maistrova 32
tel.: 01/839 12 33
E-mail: info@hostel-kamnik.si
Web: www.hostel-kamnik.si

Naj novo leto prinese veliko pozitivnih misli, 
lepih trenutkov, 
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STEKLARSTVO IRMI
�����������������

* ALU in PVC okna in vrata
* izdelava termopan stekla
* brušenje stekla in ogledal
*��������������������������
* peskanje stekel
*�����������������
* okvirjanje slik

tel.: 01/722 70 89, 041/956 537,
041/676 198

faks:  01/722 89 98
www.irmi.si, e-mail: steklarstvo.irmi@siol.net

Lepe praznike in
 

sreč
no 2012!
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Vsem svojim  potnikom in ostalim
uporabnikom naših storitev 

želimo vesele  božične praznike
ter srečno, zdravo

in uspešno novo leto 2012!

v Kamniku, Ljubljanska 3d,
SV vogal objekta SVETILNIK, tel.: 01/831 79 50

SERVIS
IN PRODAJA UR

������������������������h���h, sobota: 9h���h

Nosilca medalj Jaka Spruk (na levi) in Ti-
len Humar.

Ne le doma, tudi v Avstriji 
odmeva Trisport

Tekma v Postojni je bila prelomna 
za Bojana ©tefulo, Luko Arneæa in 
Maπo Rajh.

Perspektivna mlada 
triatlonka Liza UrπiË.
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FINALNI TURNIR POKALA 
SLOVENIJE V KAMNIKU!

»eprav kamniπka ©portna dvorana ne ustreza normativom Odbojkarske 
zveze Slovenije za organizacijo tako velikega tekmovanja, so se v taboru 
Calcit Volleyballa v zadnjem trenutku dogovorili za organizacijo Finalnega 
turnirja Pokala Slovenije, ki bo potekal od 3. do 5. januarja. Tako bomo 
v zaËetku leta na delu videli πtiri najboljπe æenske in πtiri moπke ekipe v 
Sloveniji. Kot kaæejo prve tekme 1/4 finala Pokala Slovenije za æenske, 
bo Calcit Volleyball prvi klub v Sloveniji, ki bo imel na Finalnem turnirju 
obe ekipi. S tem kamniπki klub dokazuje, da je trenutno najveËji klub v 
Sloveniji. Finalni tekmi bo prenaπala tudi RTV Slovenija.

Torek, 3. 1. 2012:
* Nova KBM Branik/Grosuplje : Aliansa/Hit Gorica ob 17.30
* Calcit Volleyball/Luka Koper : Vital/Jesenice ob 20. uri 
Sreda, 4. 1. 2012:
* ACH Volley : Salonit Anhovo ob 14. uri
* Finale æensk ob 17.30
* Calcit Volleyball : UKO Kropa ob 20. uri 
»etrtek, 5. 1. 2012:
* Finale moπkih ob 19. uri

Uspeπen zaËetek sezone za 
biatlonca Primoæa PanËurja

Ko v dolini o snegu πe ni nobenega sledu, pa biatlonci na Pokljuki æe 
nekaj tednov trenirajo na sneæni podlagi in se pripravljajo na prihajajoËo 
sezono 2011 /2012. Delavcem ©portnega centra Pokljuka je ob nizkih tem-
peraturah æe sredi novembra uspelo zasneæiti del tekaπkega poligona, do 
konca meseca pa je bil zasneæen v celoti. Poleg Slovenske reprezentance 
v biatlonu, so ugodne pogoje za trening izkoristile tudi nekatere tuje 
reprezentance.

Medtem, ko so Ëlani A bi-
atlonske reprezentance æe 
na severu Evrope na tekmah 
Svetovnega pokala, se Ëlani B 
reprezentance in mladinskih 
kategorij pripravljajo na pri-
hajajoËe tekme v IBU in Alp-
skem pokalu na Pokljuki.

V nedeljo, 4. decembra, 
je bila v okviru priprav iz-
peljana tudi prva tekma Slo-
venskega pokala v biatlonu. 
Uspeπen start v novo sezono 
je uspel KamniËanu Primoæu 
PanËurju, saj je na tekmi v 

sprintu (3 x 2, 5 km teka ter streljanje leæe in stoje) v kategoriji starejπih 
mladincev z dvema zgreπenima streloma od desetih in πe boljπim nasto-
pom v teku dosegel prepriËljivo zmago s Ëasom 20 minut in 32 sekund. 
Drugi je bil Miha Dovæan iz ©D Gorje, ki je za Primoæem zaostal veË kot dve 
minuti, tretji Vid Zabret iz SK Ihan pa je za Primoæem zaostal dve minuti 
in 45 sekund. Primoæ tako dokazuje, da je uspel ohraniti dobro formo 
iz pripravljalnega obdobja, ko je v septembru na Dræavnem prvenstvu 
v letnem biatlonu v disciplini sprint osvojil naslov dræavnega prvaka, v 
zasledovalni tekmi pa je bil drugi.

V prihajajoËi sezoni mu æelimo Ëim veË uspeπnih nastopov na domaËih, 
kot tudi tekmah IBU in Alpskega pokala. 

IVAN SU©NIK

Iz tabora Calcit Volleyball

CALCITOVKE V TRETJEM KROGU 
POKALA CHALLENGE

Odbojkarice Calcit Volleyballa so dosegle imeniten uspeh z uvr-
stitvijo v 3. krog Evropskega Pokala Challenge. Na prvi tekmi pred 
domaËimi gledalci so presenetile ekipo Severodonetska iz Ukrajine 
in jih premagale s 3:1. ©e pred potovanjem v Ukrajino so se po-
merile v Interligi z ekipo Doprostav Bratislava, kar je bil tudi derbi 
za Ëetrto mesto na lestvici. KamniËanke so odliËno zaËele tekmo in 
povedle z 1:0. Nato pa se je vse bolj poznala odsotnost UrbanËiËeve 
na sprejemu in gostje so se veselile pomembne zmage. Calcitovke 
so se nato æe v ponedeljek odpravile na pot iz Benetk v Kijev z 
letalom, nato pa πe dvanajst ur od Kijeva do Donetska z avtobusom, 
kar je bila πe posebna dogodivπËina, saj so ukrajinske ceste podobne 
πvicarskemu siru. Kljub vsemu so dobro volje prispele na skrajni 
vzhod Ukrajine. DomaËinke so pred veË kot 1300 gledalci spremenile 

Kristina UrπiË priplavala  
v kadetsko reprezentanco

Zimsko odprto absolutno prvenstvo 
Slovenije, ki je potekalo od 24. do 27. no-
vembra v pokritem olimpijskem bazenu 
v Kranju, je bilo za kamniπko plavanje 
zelo uspeπno. Po nekaj suπnih letih ima-
mo v tako mnoæiËnem πportu, kot je pla-
vanje, ponovno reprezentantko, in sicer v 
kategoriji kadetinj. To je uspelo Kristini 
UrπiË v disciplini 200 metrov prosto s Ëa-
som 2:09,91, ki po mednarodnih plaval-
nih lestvicah pomeni 677 toËk, kar je bilo 
dovolj za reprezentanËno kvoto. 

Prvenstvo je trajalo 4 dni z dopol-
danskim delom predtekmovanj in popoldanskimi A in B finali. Med 
329 nastopajoËimi plavalci in plavalkami iz Slovenije in edinega tujega 
predstavnika iz Izraela je CALCIT swimming nastopil z ekipo πestih 
plavalcev. Kljub temu, da to tekmovanje ne pomeni vrhunca zimske 
sezone, je veËina naπih tekmovalcev pokazala, da lahko s pridnostjo, 
delom na treningih in z enako mero tudi v πoli, poseæejo zelo visoko in 
sami sebi dokaæejo, da vloæen trud pripelje do æelenih ciljev. Z uspeπnimi 
nastopi v dopoldanskih predtekmovanjih so si finalne nastope priplavali: 
Æiva Dobrovoljc v disciplini 50 m prsno (Ëas: 42,74, konËno 13. mesto), 
Lara Seretin v disciplini 200 m meπano (Ëas: 3:00,45, konËno 12. mesto), 
Kristina UrπiË v disciplini 200 m prosto (Ëas: 2:09,91, konËno 16. mesto), 
v disciplini 800 m prosto (Ëas: 9:30,64, konËno 15. mesto) in v disciplini 
1500 m prosto (Ëas: 18:39,32, konËno 11. mesto). 

Med fanti so nastopili: Matic MaËek v popoldanskem B finalu v 
disciplini 400 m prosto (Ëas: 4:31,09, konËno 13. mesto), Æan ©penko v 
disciplini 800 m prosto (Ëas: 9:24,85, konËno 14. mesto) in Rok Lavπ, 
ki je edini nastopil v A finalu v disciplini 200 m hrbtno (Ëas: 2:57,42, 
konËno 6. mesto). Pred plavalci 1. skupine je dvotedenski pripravljalni 
del na decembrsko tekmovanje v 50-metrskem bazenu v Mariboru. 
Aktivnosti naπega kluba si lahko ogledate na spletni strani www.plaval-
niklub-kamnik.si.

VLADO VU»KO

Nov velik uspeh za kamniπke kegljaËe

Irena Koprivc in Franc Grubar 
najboljπa med meπanimi pari

Mix dvojice, kot se imenuje najmlajπa tekmovalna disciplina, je za tekmoval-
ce postala zelo hitro zanimiva. Nastala je po korenitih spremembah v kegljanju 
leta 2002, v Ëasu SP na Hrvaπkem, ko je slovenska moπka reprezentanca zadnjiË 
postala svetovni Ëlanski prvak. Najprej so to disciplino osvojili mladinci, v Ëlanski 
konkurenci pa je postala zelo zanimiva predvsem na svetovnem prvenstvu. 
Letoπnje dræavno prvenstvo pred dnevi na kegljiπËu Maksa Perca v Ljubljani 
pa je pokazalo, da se je tudi pri nas ta disciplina dobro prijela. To potrjuje tudi 
rekordna udeleæba in kvalitetna zastopanost. Tokrat so bili potrebni kvalifika-
cijski nastopi pred zaËetkom uradnega programa s πestnajstino finala. 

Na prvenstvu je nastopilo kar pet dvojic iz Kamnika. Dvojica je sestavljena 
iz moπkega in æenske tekmovalca, ki izmenjaje vræeta po eno kroglo. Tekmuje 
se v dvobojih na izpadanje, v dveh serijah, ki so sestavljene iz petnajstih metov 
na polno in ravno toliko metov na ËiπËenje. Potem pa dvojici zamenjata steze. 
Zmagovalec dvoboja pa se uvrsti naprej. Najslabπe se je godilo morda najbo-

ljπi dvojici Kamnika Zdravku ©truklju in 
Ivku Nardoni, ki sta izpadla æe na za-
Ëetku proti dvojici Poglajen-Planinπek 
iz Litije in konËala na 26. mestu. Na ne-
koliko boljπem 21. mestu sta zakljuËila 
Mirjan MlinariË in Simona Hren, ki sta 
malce nespretno izgubila v dveh nizih 
z Mahkovicem in IvanËiËevo s 136:140 
in 138:140 v nizih. Mladi Gaπper Bur-
keljca in Joæi ©uπtar pa sta odliËno od-
igrala proti dvojici Franc — Verbole iz 
Korotana, toda na koncu sta morala 
priznati premoË in prvenstvo zaklju-
Ëila na 18. mestu. V prvem krogu sta 
navduπila mlada Matej Turk in Urπka 
Prelog, ki sta ugnala dvojico Jevπenak-

Pertoci, nato pa zapravila priloænost za uvrstitev v Ëetrtfinale proti igralcema 
Taborske Jame PeËaverju in Ciuhi. Prvi niz sta dobila s 144:121, drugega pa sta 
izgubila s 125:126. V dodatnih metih sta izgubila s 13:12 in tekmovanje sta 
zakljuËila na 9. mestu. Vse do konca sta priπla Franc Grubar in Irena Koprivc, 
ki sta najprej premagala PivËana Leskovec-Pekolj, potem pa πe Medjo-Baπek, 
Kogej-Mravljak in pa Franca in Verboletovo za uvrstitev v polfinale. Po zelo 
razburljivem dvoboju sta ugnala Litijana reprezentanta Klemena Mahkovica 
in Veroniko IvanËiË s 151:147 in 137:135. Zato pa sta nekoliko laæje odpravila 
PostojnËana Darka Bizjaka in Noemi ÆivkoviË ter tako postala dræavna prvaka 
kot prva KamniËana v tej disciplini v kegljanju. STANE KADUNC

taktiko in zmagale s 3:0. Tako je o napredovanju odloËal zlati set, ki 
so ga bolje zaËele domaËe in povedle s 7:4. Nato pa so KamniËanke 
zaigrale kot prerojene in dosegle delni izid 10:1, kar je æe odloËilo 
potnika v 3. krog Pokala Challenge, kjer se bodo Calcitovke pomerile 
z ekipo Ankare. Po dolgi poti domov je KamniËanke æe naslednji 
dan Ëakala pot na Reko, kjer so vidno utrujene izgubile s 3:0 ter 
padle na peto mesto Interlige. Veliko bolj pomembna tekma pa jih 
je Ëakala med tednom, ko so se pomerile z ekipo Kopra v 1/4 finalu 
Pokala Slovenije. Kljub temu, da so KoprËanke v domaËem prvenstvu 
πe neporaæene, pa so KamniËanke na Primorskem zmagale s 3:1 in 
morajo na povratni tekmi doma postaviti le πe piko na i k uvrstitvi 
na Finalni turnir Pokala Slovenije.

V zadnji letoπnji tekmi Interlige so KamniËanke gostile ekipo Vuko-
vara, ki jih je na v prvem krogu premagala s 3:2. DomaËe so odliËno 
zaËele tekmo in brez teæav zmagale prvi set. Nato so moËno popustile 
in dovolile gostjam, da so povedle z 2:1 ter imele celo dve zakljuËni 
æogi za zmago. A so se reπile in v petem setu zopet prikazale pravo 
igro ter petiË letos zmagale v Interligi.

CALCIT VOLLEYBALL OSTAJA 
NEPORAÆEN

Z izvrstnimi predstavami v Dræavnem prvenstvu πe naprej nadaljujejo 
odbojkarji Calcit Volleyballa, ki so po enomeseËnem premoru dosegli 
πe πtiri zmage. Najprej so doma brez teæav premagali okrepljeni Go 
Volley s 3:1. Na derbiju kola so nato v Kanalu premagali Salonit s 3:1. 
V tretji tekmi so doma dobili priloænost tudi mladi kamniπki igralci, saj 
je bila ekipa ©empetra preslab nasprotnik za resnejπi odpor razigranim 
KamniËanom. V zadnjem krogu so KamniËani v Novem mestu prav 
tako brez teæav zmagali s 3:0. Tako so Calcitovci πe vedno na drugem 
mestu lestvice brez poraza, a z eno toËko, ki so jo izgubili proti Kropi, 
manj od vodilnega ACH-ja, s katerim se bodo pomerili konec leta. ©e 
pred tem pa jih Ëaka doma Galex in v gosteh Triglav.

MLADE EKIPE USPE©NE
©e naprej pa izjemno uspeπno tekmujejo mlade ekipe Calcit Vol-

leyballa. V najkakovostnejπo ligo so se uvrstile prve ekipe kadetov, 
kadetinj, starejπih deklic in starejπih deËkov. V tretji krog tekmovanja 
sta se æe uvrstili prvi ekipi deËkov in deklic v mali odbojki. V zaËetku 
januarja s tekmovanjem zaËenjajo πe v mini odbojki. V tretji ligi pa 
so KamniËani dvakrat zmagali in se povzpeli na sedmo mesto. Najprej 
so premagali drugo ekipo Go Volleya, v zadnjem krogu pa πe vodilno 
ekipo Salonit Anhovo 2 in s tem dokazali, da trenutno stanje na lestvici 
πe ni pravi odraz moænosti te ekipe.

CICO1.
NAPOVEDNIK TEKEM:
1. DOL moπki, 7. 1. 2012 ob 20. uri, ©D Kamnik - Calcit Volleyball :  
UKO Kropa 
3. Krog Pokala Challenge æenske, 11. 1. 2012 ob 20. uri, ©D Kamnik - 
Calcit Volleyball : Ankara (TUR) 
3. Krog Pokala Challenge moπki, 12. 1. 2012 ob 20. uri, ©D Kamnik - Calcit 
Volleyball : Kragujevac (SRB)/Menen (BEL)

Naj bodo prazniki veseli,
novo leto pa srečno in varno!

VARSTVO, d.o.o. KAMNIK,
Steletova c. 23a ������������������
Tel.: 01/8310 890
GSM: 041/722 991
e-mail: varstvo@varstvo-kamnik.si
www.varstvo-kamnik.si

Vse stro kov ne na lo ge oprav lja mo v skladu z novim 
zakonom in v okviru po de lje nih poo bla stil pri stoj nih 
mi ni str stev in z na ši mi po slov ni mi part ner ji!

Var nost pri de lu:
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Ke mi ka li je:
�������������������������������������������������������������������������������
�����������������������������������������������������������

Var stvo oko lja:
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Želimo vesel božič ter srečno, varno
in poslovno uspešno novo leto!

- Bencinski servis Omv Kamnik
- Bar pri Koširju
- Avtopralnica Delfin
- Kocjanov hlev
- Prodaja kurilnega olja  Omv Futur Plus   041/633-095
- Spletna stran www.goldi-kamnik.si

Kolektiv podjetja Goldi d.o.o. Vam želi vesele 
Božične praznike ter srečno novo leto 2012.

Pri nesreči vam
ponujamo našo

pomoč in usluge.

Možnost izposoje
nadomestnega vozila.

Pogodbeno sodelovanje
z zavarovalnicami.

Podjelše 2, Kamnik
telefon 01/8391 169
GSM: 041/683 016

Prijetne praznične dni
     Vam želimo, pa zdravja

            in sreče v letu 2012 obilo!



POGREBNIK d.o.o.
Pogrebne storitve, Dvorje 13, 4207 Cerklje

TEL.: 04/25-21-424, GSM: 041/624-685, www.pogrebnik.com

• PREVOZI S KRAJA SMRTI (na dom, v mrliško 
vežico, na upepelitev - po Sloveniji in tujini)

• PRODAJA POGREBNE OPREME
• SPREJEM NAROČIL IN DOSTAVA CVETJA 
• NAROČILA PEVCEV IN TROBENTE 
• POVEČAVA FOTOGRAFIJE POKOJNEGA
• FOTOGRAFIRANJE IN SNEMANJE 

POGREBA 
• OBJAVA OSMRTNIC V JAVNIH MEDIJIH
• IZKOPI ŽARNIH IN KLASIČNIH JAM 
• UREJANJE POKOPALIŠČ IN GROBOV
• VZDRŽEVANJE POSLOVILNIH VEŽIC
• PREKOPI 
• NAGROBNI SPOMENIKI, KLESANJE IN 

ZLATENJE ČRK 
• OZVOČENJE PRI POGREBU, NOSAČI 
• UREDITEV DOKUMENTACIJE (matični, ZZZS)

Klavdija Kovačič, s.p.
Kamnik, Groharjeva 1a
� 01/831 17 87

zaželjeno naročanjeObiščite nas: pon.-pet.: 8h-19h

sobota: 7h-12h

Vesele praznike
in prijazno leto 2012!

�������������������
novoletno praznovanje,
novo leto 2012 pa naj bo 
��������������������������

Lepe božične 
praznike 

in srečno v letu,
ki prihaja!

KOMUNALNO PODJETJE KAMNIK d.d.
KAMNIK, Cankarjeva 11

HRIBAR JOŽICA s.p.,
Bevkova 22, Kamnik
Telefon: 01/8310-060
               041/764-676

RAČUNOVODSKO
SVETOVALNI SERVIS

KMETIJSKO GOZDARSKA ZADRUGA z.o.o.
Trg talcev 1, Kamnik
Tel.: 839-73-45

Vsem našim strankam in drugim
želimo lepe božične praznike.
Leto, ki prihaja, naj bo zdravo,

srečno in zadovoljno.

ZAHVALA

V 87. letu nas je zapustila naπa draga 
mama, stara mama, prababica, sestra 

in teta

IVANKA KOSMATIN
iz Mekinj

Iskrena hvala vsem sorodnikom, sosedom in prijateljem, ki ste 
naπo mamo pospremili na zadnji poti, podarili cvetje, sveËe 
in svete maπe, nam pa izrekli soæalja. Hvala pevcem Krt in 

g. æupniku za lepo opravljeno zadnje slovo. 
Zahvala osebju Doma starejπih obËanov Kamnik za skrb in 

pomoË.

Vsi njeni

December 2011

»eprav tvoj glas se veË ne sliπi,
beseda tvoja v nas æivi,
povsod z nami si.

ZAHVALA

V 72. letu nas je zapustil naπ dragi 
moæ, brat in stric

IVAN GOLOB
Zahvaljujemo se sorodnikom, sosedom in prijateljem, ki ste 
ga pospremili na njegovi zadnji poti, podarili cvetje in sveËe 
ter nam izrekli soæalja. Hvala g. æupniku Janezu GerËarju in 

mekinjskim pevcem za lepo opravljeno zadnje slovo.
Iskrena hvala dr. Bogdanu Logarju in osebju zdravstvenega 

doma Kamnik za vso skrb in pomoË.

ÆalujoËi: æena Marinka in drugo sorodstvo

December 2011

ZAHVALA

V prostranstvo veËnega miru in v 
svet brez trpljenja in boleËine je 

odπel naπ

EMERAN 
CEDILNIK

Od dragega pokojnika smo se poslovili v najoæjem druæinskem 
krogu na Kamniπkih Æalah.

Zahvaljujemo se njegovi osebni zdravnici in sestri ZD Naklo, 
medicinskemu osebju Nevroloπke klinike Ljubljana, πe posebej 
gospodu dr. Matiji Zupanu za strokovno in skrbno zdravljenje. 
Hvala osebju Negovalne bolnice Ljubljana za zdravljenje, 
negovanje in spoπtljiv Ëloveπki odnos. Hvala DU Naklo in 
vsem drugim za izreËena soæalja in podarjene sveËe ter tistim, 
ki ste mu namenili toplo misel. Zahvaljujemo se gospodu 
æupniku Dularju, kvartetu KRT in osebju Komunalnega 

podjetja Kamnik za lepo opravljen pogrebni obred.

ÆalujoËi: Vsi njegovi

Strahinj, december 2011

Ko sonce æari, prelepi so dnevi, 
πe lepπe so temne noËi, 
ker na pogled se zdi, 
kot æivljenje ugasnilo bi. 
Nikjer veË svetlih iskric ni.  
               (Branka JovanoviÊ)

ZAHVALA

V 27. letu æivljenja nas je mnogo 
prezgodaj zapustila naπa hËi, sestra, 

sestriËna in neËakinja

BRANKA JOVANOVI∆
Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, prijateljem, sosedom 
in znancem za izreËena soæalja, cvetje, sveËe, denarno in 

drugo pomoË.
Zahvaljujemo se vsem, ki ste se tako πtevilno poslovili od 
nje. Hvala tudi æupniku - otcu Igorju Kalpakovskemu iz MPC 

Sv. Kliment Ohridski za opravljen pogrebni obred.
Branko ohranimo v lepem spominu.

ÆalujoËi: mama Danica, ati Æarko, sestra Ivana, 
brat Bojan z druæino in drugo sorodstvo 

December 2011

Ni veËje boleËine,
kot v dneh æalosti nositi v srcu
sreËnih dni spomine.
                       (Dante)

ZAHVALA

V 81. letu nas je zapustil naπ dragi 
moæ, ati, ata, tast, brat, stric in svak

MILAN BITENC
iz Mekinj

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, sosedom, 
znancem in sodelavcem za izreËena soæalja, podarjeno cvetje, 
sveËe in za svete maπe ter spremstvo na njegovi zadnji poti. 
Posebna zahvala dr. DolenËevi, sestri Jani in patronaæni sestri 
Darji za dolgoletno pomoË in skrb. Zahvaljujemo se tudi 
gospodu æupniku Pavlu Piberniku za lepo opravljen pogrebni 

obred in pevcem Solidarnosti za zapete æalostinke.

ÆalujoËi: vsi njegovi

November 2011

Nad zvezdami
se znova snidemo.

ZAHVALA

V 49. letu nas je nenadoma zapustil 
naπ ljubljeni moæ in oËi

JANKO KODRA
iz Spodnjih Stranj

Iskreno se zahvaljujemo vsem sosedom, prijateljem, sorodnikom 
in znancem za izreËena soæalja, podporo, darovano cvetje, 
sveËe in za svete maπe ter spremstvo na njegovi zadnji poti. 
Hvala g. æupniku za opravljen pogrebni obred, pevcem Krt, 

trobentaËu in nosaËem.

Æena Veronika, hËerki Nataπa in Alenka ter sin Tadej

December 2011

ZAHVALA

V 72. letu starosti 
nas je mnogo prezgodaj 

zapustila

MARIJA SU©NIK
iz GodiËa

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem, znancem in sodelavcem za izraæena ustna in 
pisna soæalja, darovano cvetje, sveËe in svete maπe. Hvala 
gospodu æupniku za lepo opravljen pogrebni obred, pevcem 
Krt in trobentaËu za æalostinko. Hvala vsem, ki ste naπo 

mamo pospremili na njeni zadnji poti.

Vsi njeni

December 2011
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Sprejemamo rezervacije za
PRAZNOVANJA POROK, JUBILEJEV ...
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Rajko Potokar s.p.
KAMNIK, Perkova 13, tel.: 831-13-58, 041-679-389

MONTAŽA IN SERVIS OLJNIH GORILNIKOV,
AVTOMATSKIH KRMILNIH NAPRAV, MONTAŽA IN 
SERVIS PLINSKIH PEČI VAILLANT, BUDERUS.
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LANEN CVET
tekstilna trgovina

Moste pri Komendi 74, tel.: 01/8341-660
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Po ugodnih cenah nudimo:
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DARILNI BONI.
�����������������h - 19h�����������������h - 12h!

NOVOLETNI 
PROGRAM

smrekice, okraski, 
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�������������

�����������������������������������������������
������������������������������������������������-
���������������������������������������������������
������������������������

POHODNE 
DEREZE

Perovo 20, Kamnik
Tel. ambulante: 01/830 95 77
dežurni tel.: 051 626 941
www.veterina-kamnik.si
info@veterina-kamnik.si

Ambulanta za male živali je odprta od 
ponedeljka do petka od 7. do 18. ure,
ob sobotah od 7. do 11. ure.

Veterinarska ambulanta, lekarna in 
�������������������������������

DOSTAVA
KURILNEGA OLJA
Marjan Dragar, Vrhpolje 280, 1240 KAMNIK

���������� 041/691-325.
Lepe božične praznike
in srečno v letu 2012!
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BELINKE KEMOSTIK d.o.o.

Vsem želimo lepe
božično-novoletne

praznike
ter srečno in
prijazno leto,

ki prihaja!
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Delavnica - Klemen
051 636 556

DECEMBRSKA AKCIJA
-15% POPUSTA PRI NAKUPU

NOVEGA AKUMULATORJA

RAZLIKA V SVETILNOSTI
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ZA BOŽIČ prijetno praznovanje, ZA KONEC LETA 
hvala za zaupanje, ZA NOVO LETO zdravje, srečo, 

uspeh in nadaljnje dobro sodelovanje.
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NA OSEBNIH, DOSTAVNIH IN TOVORNIH VOZILIH
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               -  KONTROLA VAŠEGA AKUMULATORJA
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ŽELITE ZA SVOJ DENAR KUPOVATI NAJCENEJE?!
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Vesel božič in
srečno 2012!
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MALI GOSPODINJSKI 
APARATI

-15%

AKCIJSKI DECEMBER

TV IN AKUSTIKA

-15%
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BELA TEHNIKA

-10%

GRELNA TELESA, 
PEČI

-10%

•ČIŠČENJE IN VZDRŽEVANJE
   PROSTOROV, TEPIHOV, AVTOMOBILOV,
  IMPREGNACIJE  PVC - MARMOR - PARKET ...

•ZAKLJUČNA GRADBENA DELA 
��������������������������������������

�PRALNICA, NOVI TRG 26 A, KAMNIK
tel.: 01/83 17 801
PRANJE IN LIKANJE VSEH
VRST TEKSTILA

Sela pri Kamniku 10 b,
tel.: (01) 83 92 489, 83 97 090, mtel.: (041 in 031) 625-046
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SET

Podjetje za usposabljanje
invalidov, d.o.o.
Vevška c. 52, 1260 Ljubljana–Polje

T: 01/587-44-11, F: 01/528-24-74
info@set.si www.set.si

Vsem poslovnim partnerjem  
se zahvaljujemo za sodelovanje! 

Želimo Vam vesele božične praznike  
in srečno ter uspešno novo leto 2012

www.financni-nasvet.nlb.si

Kontaktni center: 01 477 20 00

... če gre za vaš denar. Ocena stanja je prvi korak 
k natančno urejenim osebnim financam. Bolj natančno 
poznamo svoje osebne finance, prej dosežemo cilje. 
200 izšolanih in izkušenih svetovalcev za osebne finance 
vam lahko pomaga pri ureditvi vaših osebnih financ. 
Obiščite svojo NLB Poslovalnico ali nov spletni portal 
Finančni nasvet.

Približno ni 
dovolj ...
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Spoštovani,
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Znanstvenica

Lek farmacevtska družba d.d., Verovškova 57, 1526 Ljubljana, Slovenija �  www.lek.si

»Mami nas je peljala na obisk v 
njeno službo. Zaposlena je v Leku, 
kjer delajo zdravila za bolne otroke 
in odrasle. V njeni službi smo srečali 
prijazne ljudi, ki so nam pokazali 
zanimive eksperimente. 

Takšne, ki jih še nikoli nisem videla. 
Velikokrat sem razmišljala, kaj bom, 
ko bom velika. Morda športnica ali 
glasbenica. A najrajši bi bila to, 
kar je moja mami. Znanstvenica 
bom.«

bom.


	ko_1122_01.pdf
	ko_1122_02.pdf
	ko_1122_03.pdf
	ko_1122_04.pdf
	ko_1122_05.pdf
	ko_1122_06.pdf
	ko_1122_07.pdf
	ko_1122_08.pdf
	ko_1122_09.pdf
	ko_1122_10.pdf
	ko_1122_11.pdf
	ko_1122_12.pdf
	ko_1122_13.pdf
	ko_1122_14.pdf
	ko_1122_15.pdf
	ko_1122_16.pdf

